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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Διαλογή περιστατικών στον ιδιωτικό τομέα
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

141.66 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΕΔΗΝ

Διαλογή περιστατικών 
στον ιδιωτικό τομέα

«Ο ιδιωτικός τομέας προστατεύεται και 
δέχεται ελάχιστα περιστατικά που ήδη 
έχουν νοσηλευθεί και σταθεροποιηθεί ή 
από τα ΤΕΠ τα οποία εμφανίζουν ήπια νό- 
σηση και έχουν άριστη πρόγνωση για την 
αποκατάσταση της υγείας τους», αναφέ
ρει η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕ
ΔΗΝ), ενώ κάνει λόγο για «διαλογή 
περιστατικών», προσθέτοντας ότι «οι 
ιδιωτικές κλινικές που υποτίθεται επιτάχ
θηκαν πληρώνονται από το Δημόσιο για 
το σύνολο των κλινών που έχουν επιταχ-

θεί ανεξάρτητα των ασθενών που νοση
λεύουν». Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ «η 
εικόνα σήμερα (σ.σ.χθες) με τις νοσηλείες 
του ιδιωτικού τομέα από το Πληροφο
ριακό Σύστημα Υπουργείου Υγείας είναι η 
εξής: Επιτάχθηκαν συνολικά 543 απλές 
κλίνες για περιστατικά κοροναϊού και νο
σηλεύονται 267 περιστατικά.

Οι ιδιωτικές κλινικές πληρώνονται για το 
σύνολο των κλινών που διαθέτουν (543) 
αν και είναι κενές 279 κλίνες» και καταλή
γει: «Γιατί είναι κενές την ώρα που πλημ
μυρίζουν με ράντζα τα Νοσοκομεία;».



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ζητούν ενίσχυση του ΕΣΥ
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

185.38 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

TOY ΔΗΜΟΣΙΟΥ tYITHMATfir 
^ ME ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΜΟΝΙΜΟΥ ΠΡΟΣ oftινηγ ΕΠΙΤΑΞΗ T£N IUTKSA ιΰΟΐαίοΗ0Y

Συγκέντρωση έγινε χθες, έξω από το υπουργείο Υγείας, από εργαζόμενους 
στον τομέα υγείας και όχι μόνο που ζητούν την ενίσχυση του ΕΣΥ και την 
επίλυση οικονομικών και θεσμικών αιτημάτων.
Στη συγκέντρωση έλαβαν μέρος η ΠΟΕΔΗΝ, η ΟΕΝΓΕ, καθώς και συνδικάτα 

και ομοσπονδίες που πρόσκεινται στο ΠΑΜΕ. Τα κύρια αιτήματά τους ήταν η 
άμεση ενίσχυση του ΕΣΥ και οι επιτάξεις ιδιωτικών μονάδων Υγείας, εν μέσω

του σφοδρού 
κύματος πανδη
μίας που πλήττει 
τη χώρα.
Στην κινητοποί

ηση συμμετείχαν 
ακόμη εκπαιδευ
τικοί, καθώς 
και διάφορα σω
ματεία και συλ- 
λογικότητες της 
εξωκοινοβουλευ
τικής Αριστερής.

Ζητούν ενίσχυση του ΕΣΥ



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Παράνομη η απεργία στο Παίδων Πεντέλης -
αντιδράσεις από την αντιπολίτευση

Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

403.14 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
Με πληροφορίες από ΑΠΕ-ΜΠΕ

Παράνομη η απεργία στο Παίδων Πεντέλης 
- αντιδράσεις από την αντιπολίτευση

Π
αράνομη κηρύχθηκε η 24ωρη απεργία 
των γιατρών του νοσοκομείου Παίδων 
Πεντέλης, οι οποίοι αντιδρούσαν στην 
απόφαση του υπουργείου Υγείας να ανασταλούν 

οι εφημερίες του νοσοκομείου ώστε αυτό να 
μετατραπεί σε mega εμβολιαστικό κέντρο παι
διών.

Η απόφαση του υπουργείου Υγείας, που υπο
βάθμιζε ένα από τα τρία παιδιατρικά νοσοκομεία 
της Αττικής εν μέσω πανδημίας, είχε προκαλέσει 
την αντίδραση των εργαζομένων, αλλά και των 
κομμάτων της αντιπολίτευσης, από τους γιατρούς 
του Παίδων Πεντέλης έπειτα από αγωγή που 
κατέθεσε το υπουργείο Υγείας.

Στο πλευρό των εργαζομένων βρέθηκε η Ομο
σπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελ
λάδας, ενώ την απόφαση του Θάνου Πλεύρη να 
κάνει αγωγή κατέκριναν τόσο ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
όσο και το ΚΚΕ.
Στη σχετική ανακοίνωση του υπουργείου Υγείας 

αναφερόταν ότι «μετά την κήρυξη απεργίας εν 
μέσω πανδημίας από ιατρούς στο Παίδων Πε
ντέλης, με απόφαση του υπουργού Υγείας, Θάνου 
Πλεύρη, δόθηκε εντολή να γίνουν όλες οι απαι- 
τούμενες νομικές ενέργειες για την κήρυξη της 
απεργίας παράνομης και καταχρηστικής, προ- 
κειμένου να διασφαλιστεί η δημόσια υγεία και 
να εκτελεστούν στο ακέραιο οι προγραμματι

σμένοι εμβολιασμοί παιδιών κατά του Covid-19 
στο συγκεκριμένο νοσοκομείο».

Από την πλευρά του, σχολιάζοντας την κίνηση 
του υπουργείου ο ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία 
μιλούσε για «πρωτοφανή αντιδημοκρατικό και 
αυταρχικό κατήφορο που προκαλεί και προ
σβάλλει τους ανθρώπους του ΕΣΥ και όλη την 
κοινωνία», ενώ το ΚΚΕ τόνισε πως «δε φτάνει 
που η κυβέρνηση θέτει εκτός εφημερίας ένα 
νοσοκομείο που καλύπτει σοβαρές ανάγκες του 
παιδικού πληθυσμού, προσπαθεί να τρομοκρα
τήσει και τους εργαζόμενους που το κρατάνε 
όρθιο και αγωνίζονται για να μη συρρικνωθούν 
οι υπηρεσίες που προσφέρει».

Στο μεταξύ, σε συγκέντρωση στο Παίδων Πε
ντέλης καλεί για σήμερα το πρωί η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσο
κομεία (ΠΟΕΔΗΝ) αναφέροντας ότι είναι «ντρο
πή, απαράδεκτο, αντιδημοκρατικό, ο υπουργός 
Υγείας να προσφεύγει στη Δικαιοσύνη να βγάλει 
παράνομη και καταχρηστική την απεργιακή κι
νητοποίηση του Σωματείου και των εργαζομένων 
του Παίδων Πεντέλης». Προσθέτει ότι είναι 
«λάθος να αφήνεται μία περιοχή χωρίς παιδια
τρική κάλυψη» και «ήδη στα ΤΕΠ των δύο 
άλλων Παιδιατρικών Νοσοκομείων αυξήθηκε 
η αναμονή των παιδιών που περιμένουν ώρες 
να εξυπηρετηθούν».



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ο ιδιωτικός τομέας προστατεύεται και δέχεται
ελάχιστα περιστατικά, λέει η ΠΟΕΔΗΝ

Πηγή: ΚΟΣΜΟΣ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

99.03 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο ιδιωτικός τομέας προστατεύεται
και δέχεται ελάχιστα περιστατικά, λέει η ΠΟΕΑΗΝ

«Ο ιδιωτικός τομέας προστατεύεται και δέχεται 
ελάχιστα περιστατικά που ήδη έχουν νοσηλευθεί 
και σταθεροποιηθεί ή από τα ΤΕΠ τα οποία εμφα
νίζουν ήπια νόσηση και έχουν άριστη πρόγνωση 
για την αποκατάσταση της υγείας τους», αναφέ
ρει η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων στα 
Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ), ενώ κάνει λόγο 
για «διαλογή περιστατικών», προσθέτοντας ότι «οι 
ιδιωτικές κλινικές που υποτίθεται επιτάχθηκαν πλη
ρώνονται από το Δημόσιο για το σύνολο των κλινών 
που έχουν επιταχθεί ανεξάρτητα των ασθενών που

νοσηλεύουν».
Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ «η εικόνα σήμερα με 

τις νοσηλείες του ιδιωτικού τομέα από το Πληρο
φοριακό Σύστημα Υπουργείου Υγείας είναι η εξής: 
Επιτάχθηκαν συνολικά 543 απλές κλίνες για περι
στατικά κορονοϊού και νοσηλεύονται σήμερα 267 
περιστατικά. Οι ιδιωτικές κλινικές πληρώνονται για 
το σύνολο των κλινών που διαθέτουν (543) αν και 
είναι κενές 279 κλίνες» και καταλήγει: «Γιατί είναι 
κενές την ώρα που πλημμυρίζουν με ράντζα τα 
Νοσοκομεία;».



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πιο γρήγορη αποκλιμάκωση του 4ου κύματος
βλέπουν οι ειδικοί

Πηγή: ΚΕΦΑΛΑΙΟ-ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1092.02
cm²

Κυκλοφορία: 2400

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► CO VIP-IS

Πιο γρήγορη αποκλιμάκοκτη 
του 4ου κύματος βλέπουν οι ειδικοί
ΕΠΙΒΡΑΔΥΝΕΙ Η ΟΜΙΚΡΟΝ, ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΟΥΣ ΕΙΔΙΚΟΥΣ - ΔΕΝ ΕΦΗΣΥΧΑΖΟΥΜΕ, ΛΕΕΙ Ο ΠΟΥ

ΑΠΟ ΤΗ ΣΟΦΙΑ ΚΩΣΤΑΡΑ

έμα χρόνου εί
ναι η βελτίω
ση ins επιδη

μιολογίας εικόνας, σύμφω
να με ious ειδικούς. Τα νού
μερα των τελευταίων ημερών 
δηλώνουν σαφή επιβράδυν
ση, αν και οι νοσηλείες βρίσκο
νται σε αρκετά υψηλά επίπεδα, 
αποτέλεσμα του μεγάλου αριθ
μού κρουσμάτων τις προηγού
μενες εβδομάδες, όπως και ο 
αριθμός των θανάτων.

Επί έναν μήνα είδαμε τα 
κρούσματα να σπάνε το ένα 
ρεκόρ μετά το άλλο και τους 
θανάτους να παραμένουν σε 
πολύ υψηλά επίπεδα στη χώρα 
μας. Εντούτοις, όμως, φαίνε
ται πως αρχίζει να αχνοφαί- 
νεται ένα μικρό φωβ στην 
άκρη του τούνελ, δηλώνο
ντας πως ίσως βρισκόμαστε 
στην αρχή του τέλους. Χωρίς, 
βέβαια, κανείς να λέει ότι θα 
εξαφανιστεί ο ιός, αλλά με την 
ελπίδα ότι θα πάρει μια άλλη 
μορφή, πολύ περισσότερο 
ήπια, που θα τον μετατρέψει 
σε ενδημικό. Παρ’ όλα αυτά, 
οι επιστήμονες προειδοποι
ούν ότι δεν έχουμε ξεμπλέ
ξει και χρειάζεται η προσο
χή όλων μας. Γιατί; Επειδή 
εξακολουθεί να υπάρχει ένα 
μικρό, αλλά δυναμικό ποσοστό 
εμφάνισης της Δέλτα, που οδη
γεί σε νοσηλείες και θανάτους.

Τα αισιόδοξα 
μηνύματα

Η εβδομάδα που φτάνει στο 
τέλος της σήμερα οδήγησε σε 
διαγνώσεις που έφεραν αισι
οδοξία με τα χαμηλότερα νού
μερά τους. Φαίνεται, λοιπόν, 
ότι οδηγούμαστε σε μια απο- 
κλιμάκωση, που ενδεχομένως 
να οδηγήσει σε ύφεση σταδια
κά. Ο καθηγητής Περιβαλλο
ντικής Μηχανικής του ΑΠΘ 
Δημοσθένης Σαρηγιάννης μί
λησε στο «Κ» για το αν όντως 
υπάρχει επιβράδυνση στην πο
ρεία της'Ομικρον στη χώρα. 
«Οι δείκτες αυτής της εβδομά
δας σε ό,τι αφορά τα κρούσμα
τα αφήνουν σημαντικά περιθώ
ρια αισιοδοξίας για τη μετέπει- 
τα πορεία της πανδημίας του
λάχιστον ως προς την παραλ
λαγή Όμικρόν.

Πιο συγκεκριμένα, ο πραγ
ματικός ρυθμός αναπαραγω
γής έχει πέσει από το 2,61 πριν 
από μία εβδομάδα στο 1,12 
και αναμένουμε να πλησιάσει

Τα πραγματικά κρούσματα είναι 2,5 με 3 φορές περισσότερα από τα καταγεγραμμένα και ο ιός δυσκολεύεται να κυκλοφορήσει, 
σύμφωνα με τον καθηγητή Δημοσθένη Σαρηγιάννη.

Ανησυχητικό 
είναι το γεγονός 
ότι, παρά την 
επιβράδυνση 
των κρουσμάτων, 
ο αριθμός 
των θανάτων 
παραμένει 
σταθερά υψηλός

τη μονάδα και να πέσει, μάλι
στα, και οριακά κάτω από αυ
τήν, υποδηλώνοντας, έτσι, την 
έναρξη της ύφεσης της διασπο- 
ράς μέχρι το τέλος αυτής της 
εβδομάδας», εξήγησε ο κα
θηγητής.

άλιστα, σε μελέ
τη που παρουσία
σε ο «Guardian» 

καταγράφεται πως η Όμι- 
κρον θα μπορούσε να σημά- 
νει την αρχή για να μετατρα
πεί ο SARS-CoV-2 σε ενδημι
κό ιό. Σύμφωνα με τον Μάικ 
Τϊλντσλεϊ, μέλος του Scientific 
Pandemic Influenza Group on 
Modeling (Spi-M) και καθη
γητή στο Πανεπιστήμιο του 
Warwick, η'Ομικρον θα μπο
ρούσε να είναι μια ένδειξη ότι 
στο μέλλον μπορεί να υπάρξει 
μια λιγότερο σοβαρή παραλλα
γή που θα είναι παρόμοια με 
το κοινό κρυολόγημα.

Πότε θα γίνει 
ενδημία

Βρετανός επιστήμονας ανέ
φερε ότι ο SARS-CoV-2 στο τέ
λος θα γίνει ενδημικός με την 
εμφάνιση μιας ακόμα λιγότε
ρο σοβαρής παραλλαγής. Προ
ειδοποίησε, βέβαια, πως δεν

έχουν φτάσει σε αυτό το ση
μείο, αλλά τόνισε ότι η'Ομι- 
κρον ίσως να είναι το πρώτο 
θετικό σημάδι.

«Η γρηγορότερη αυτή από 
το αναμενόμενο αποκλιμάκω- 
ση φαίνεται να οφείλεται στη 
μεγαλύτερη από το αναμε
νόμενο διασπορά του ιού 
στην ηλικιακή ομάδα 18-39 
κυρίως, που χαρακτηρίζε
ται από αυξημένη κοινωνι
κή κινητικότητα. Αυτή η ηλι- 
κιακή ομάδα φαίνεται να νο
σεί πολύ ήπια και να είναι ασυ- 
μπτωματική σχεδόν, με αποτέ
λεσμα να έχουμε πλημμελή κα
ταγραφή μολύνσεων το τελευ
ταίο διάστημα.Έτσι, τα πραγ
ματικά κρούσματα είναι 2,5 με 
3 φορές περισσότερα από τα 
καταγεγραμμένα και ο ιός δυ
σκολεύεται να κυκλοφορήσει», 
μας λέει ο κ. Σαρηγιάννης.

«Το αν θα έρθει πράγματι 
η ύφεση θα εξαρτηθεί από το 
πόσο θα συνεχίσουμε να τη
ρούμε με σύνεση τα υφιστά
μενα μέτρα, ο ρυθμός εμβο
λιασμού θα διατηρηθεί υψη
λός (και για τα παιδιά) και θα 
κρατήσουμε τους συμπολίτες 
μας που είναι ευάλωτοι (ηλι
κιωμένοι, με άλλα νοσήματα) 
μακριά από ανθρώπους 18-39

ετών, ενώ θα πρέπει να συνεχί
σουμε να κάνουμε πάρα πολ
λά τεστ», κατέληξε.

Όλοι οι επιστήμονες περίμε- 
ναν την αποκλιμάκωση της με- 
τάλλαξης'Ομικρον μεταξύ 20 
και 25 Ιανουάριου, με βάση 
τα επιδημιολογικά μαθηματι
κά μοντέλα, τα οποία είχαν συ
νυπολογίσει δύο παράγοντες: 
την αύξηση των εμβολιασμών 
-ιδιαίτερα της τρίτης δόσης- 
αλλά και τα περιοριστικά μέ
τρα στην ψυχαγωγία και στον 
αθλητισμό.

τα μοντέλα αυτά, όμως, 
δεν υπολογίστηκε ένας 
δεύτερος αστάθμητος 

παράγοντας. Κι αυτός είναι 
το τείχος ανοσίας που δημι- 
ουργήθηκε από αυτούς που 
νόσησαν χωρίς συμπτώμα
τα, ποσοστό που δεν έχει κα
ταγράφει. Πιο συγκεκριμένα, 
οι πολίτες που δεν αυτοπεριο- 
ρίστηκαν στις γιορτές -οι νεό
τεροι- και οι οποίοι τελικά μο- 
λύνθηκαν Χριστούγεννα και 
Πρωτοχρονιά ήταν ενδεχομέ
νως κατά πολύ περισσότεροι 
από αυτούς που καταμετρήθη
καν, οπότε δημιουργήθηκε ένα 
μεγαλύτερο τείχος ανοσίας από 
αυτό που γνωρίζουμε.

1*1
ΟΠΟΥ

παρεμβαίνει 
και κρούει 

ιον κώδωνα 
ίου κινδύνου

■ ο παγκόσμιός Οργα
νισμός Υγείας επιβεβαι
ώνει πως είναι ηπιότε
ρη η'Ομικρον, αλλά το
νίζει πως για εκείνους 
που δεν έχουν εμβολι
αστεί μπορεί να απο- 
δειχθεί πολύ επικίνδυ
νη. Επισημαίνει, δε, μια 
σοκαριστική αύξηση 
κρουσμάτων κορονοϊ- 
ού σε χώρες-μέλη που 
βρίσκονται στην περιο
χή της Ανατολικής Με
σογείου και της Μέσης 
Ανατολής και τα οποία 
φαίνεται πως οφείλο
νται στην παραλλαγή 
Όμικρον.

Από τις 22 χώρες της 
περιοχής, κυρίως της 
Μέσης Ανατολής, οι 15 
έχουν επισήμως αναφέ
ρει κρούσματα της υψη
λά μεταδιδόμενης Όμι
κρον. Παρότι η'Ομικρον 
φαίνεται να προκαλείλι
γότερο βαριά νόσηση 
σε σύγκριση με την προ
ηγούμενη παραλλαγή, 
τη Δέλτα, κυρίως στους 
ανεμβολίαστους, αυτό 
σίγουρα δεν σημαίνει 
ότι πρέπει να υποτιμη
θεί, καθώς εξακολουθεί 
να οδηγεί σε νοσηλείες 
και θανάτους.

Το μήνυμα του ΠΟΥ 
είναι ιδιαίτερα σημαντι
κό για την Ελλάδα, που 
έχει χαμηλό σχετικά πο
σοστό εμβολιασμένων.
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ΘΑ ΕΦΑΡΜΟΖΟΤΑΝ ΑΠΟ ΤΗ ΛΕΥΤΕΡΑ

«Οχι» σιον Μπάιντεν 
για ίου υποχρεωτικό 
εμβολιασμό από το 
Ανώτατο Δικασιόριο

ΠΛΗΓΜΑ στον πρόεδρο των ΗΠΑ Τζο Μπάιντεν επέφερε το Ανώτατο Δικαστήριο, ακυρώνοντας την 
απόφασή του να επιβάλει τον υποχρεωτικό εμβολιασμό των εργαζομένων σε επιχειρήσεις που απα
σχολούν περισσότερα από 100 άτομα. Η ομοσπονδιακή Υπηρεσία Ασφάλειας και Υγείας στην Εργα
σία (OSHA) είχε εκδώσει μια απόφαση που αφορούσε στις επιχειρήσεις οι οποίες απασχολούν του
λάχιστον 100 εργαζομένους, απαιτώντας είτε να εμβολιαστούν είτε να υποβάλλονται σε εβδομαδιαία 
βάση σε τεστ για την Covid-19. Η πολιτική αυτή αφορούσε περισσότερους από 80 εκατομμύρια υπαλ
λήλους και θα έπρεπε να αρχίσει να εφαρμόζεται από την Δευτέρα. Όμως η Πολιτεία του Οχάιο και μια 
ένωση επιχειρηματιών προσέφυγαν στο Ανώτατο Δικαστήριο ζητώντας την ακύρωσή της και δικαιώθη
καν. Με ψήφους 6 (όλοι οι συντηρητικοί δικαστές) έναντι 3 (οι φιλελεύθεροι) το Ανώτατο Δικαστήριο 
μπλόκαρε την εφαρμογή μιας απόφασης Εφετείου του Σινσινάτι που είχε δώσει το πράσινο φως από 
τις 17 Δεκεμβρίου ώστε να προχωρήσουν οι εμβολιασμοί. Η άλλη εντολή, την οποία έκρινε έγκυρη το 
Ανώτατο Δικαστήριο αφορούσε τον εμβολιασμό περίπου 10,3 εκατομμυρίων εργαζομένων σε 76.000 
δομές υγείας, όπως νοσοκομεία και γηροκομεία, που λαμβάνουν χρήματα από τα ασφαλιστικά προγράμ
ματα Medicare και Medicaid για τους ηλικιωμένους, τους αναπήρους και τους Αμερικανούς με χαμηλά 
εισοδήματα. Οι εργαζόμενοι σε αυτές τις δομές θα πρέπει να εμβολιαστούν μέχρι τα τέλη Φεβρουάριου.

Η ΜΑΛΤΑ αναθεώρησε τον κανόνα για τη 
χρήση μάσκαε σε εξωτερικούε χώροι», 
καθώε πλέον δεν θα είναι υποχρεωτική 
για τουε εμβολιασμένα» με τρειε δόσειε, 
με την προϋπόθεση όμωε ότι δεν θα βρί
σκονται σε ομάδεε τριών ή περισσότερων 
ατόμων, όπωε ανακοίνωσε χθεε ο υπουρ- 
γόε Υγείαε Κριέ Φερν.

0 νέοε κανόναε θα ισχύσει αηό τη 
Δευτέρα, όταν θα καταργηθούν οι κανό- 
νεε των αποστάσεων μεταξύ των τραπε- 
ζοκαθισμάτων σε εστιατόρια και μπαρ και 
οι αθλητικέε εκδηλώσειε θα μπορούν να 
έχουν ξανά θεατέε εφόσον βέβαια τηρεί
ται ένα συγκεκριμένο υγειονομικό πρω
τόκολλο. Ωστόσο, από την Δευτέρα θα 
τεθούν σε ισχύ κανόνεε που θα περιορί
ζουν την είσοδο ακόμη και εμβολιασμέ
νων σε εστιατόρια, μπαρ, γυμναστήρια και 
άλλεε εγκαταστάσειε. Παρά την σκληρή 
κριτική, ο Φερν υπογράμμισε ότι η κυβέρ
νηση τηε Μάλταε θα επιμείνει σε αυτά τα 
μέτρα, στον απόηχο των πρόσφατων προ
ειδοποιήσεων από τον Παγκόσμιο Οργα
νισμό Υγείαε ότι ο μισόε πληθυσμόε τηε 
Ευρώπηε θα μπορούσε να μολυνθεί μέσα 
στιε επόμενεε εβδομάδεε

Και τέταρτη δόση στην 
Ισπανία σε ειδικές ομάδες
Η ΙΣΠΑΝΙΑ έδωσε το πράσινο φωε τηε σε 
μια τέταρτη δόση εμβολίου κατά τηε covid 
σε ανθρώπουε που ανήκουν σε ορισμένεε 
πολύ ευπαθείε ομάδεε, όπωε τουε ανοσο- 
κατεσταλμένουε, ανακοίνωσαν οι υγειο- 
νομικέε αρχέε, εν μέσω του κύματοε τηε 
παραλλαγήεΌμικρον. Η απόφαση αυτή 
αφορά ορισμένουε καρκινοπαθείε, τουε 
μεταμοσχευμένουε ασθενείε, σε αιμοδι- 
άλυση ή εκείνουε που υποβάλλονται σε 
θεραπεία με ανοσοκατασταλτικά φάρμα
κα, ανέφερε το υπουργείο Υγείαε επιση- 
μαίνονταε πωε αυτή π αναμνηστική δόση 
θα χορηγείται πέντε μήνεε μετά την τρίτη 
δόση τουε. Για τον γενικό πληθυσμό, η τρί
τη δόση του εμβολίου θα είναι προσβάσιμη 
από τα 18 έτη και όχι στα 40 έτη, όπωε συμ
βαίνει τώρα και αυτή η δόση θα μπορεί να 
χορηγείται πέντε μήνεε μετά την τελευταία 
δόση και όχι έξι μήνεε, όπωε ηροβλεπόταν 
μέχρι σήμερα. Με το 90,5% του πληθυσμού 
τηε άνω των 12 ετών να έχει εμβολιαστεί 
πλήρωε, η Ισπανία είναι μία από τιε πρω- 
ταθλήτριεε στον εμβολιασμό ηαγκοσμίωε. 
Η χώρα έχει καταγράψει 7,7 εκατομμύ
ρια κρούσματα και μετρά 90.508νεκρούε.

Δύο νέα φάρμακα κατά ms Covid-19 συστήνει ομάδα ειδικών του Π.Ο.Υ.
ΔΙΕΘΝΗΣ ομάδα ειδικών ίου Παγκό
σμιου Οργανισμού Υγείας (ΠΟΥ) 
συστήνει δύο νέα φάρμακα να προ
στεθούν στο θεραπευτικό «οπλοστά
σιο» κατά της Covid-19.Πρόκειται για 
το φάρμακο baricitinib (έναν αναστο
λέα κινασών JAK που χρησιμοποιείται 
επίσης κατά της ρευματοειδούς αρθρί
τιδας) και το μονοκλωνικό αντίσωμα 
sotrovimab.

Για το πρώτο φάρμακο δίνεται 
ισχυρή σύσταση να χρησιμοποιείται, 
σε συνδυασμό με κορτικοστεροειδή, 
σε ασθενείς με βαριά ή απειλητική 
για τη ζωή Covid-19. Ησύσταση γίνε
ται μετά από ενδιάμεσης βεβαιότητας 
στοιχεία ότι το baricitinib βελτιώνει
την πιθανότητα επιβίωσης και μειώ-

ΕπιφυΑακτικός εμφανίζεται ο Παγκόσμιος 
Οργανισμός Υγείας για ία μονοφωνικά 
αντισώματα sotrovimab και casirivimab-indovimab

να την ανάγκη για διασωλήνωση των 
ασθενών, χωρίς αύξηση στις παρατη
ρούμενες παρενέργειες. Οι ειδικοί του 
ΠΟΥ (WHO Guideline Development 
Group) επισημαίνουν ότι το φάρμακο 
έχει παρόμοια αποτελέσματα με άλλα 
αντι-αρθριτικά φάρμακα, τους αναστο
λείς της ιντερλευκίνης-6 (IL-6). Συνε
πώς όταν είναι διαθέσιμα και τα δύο 
είδη φαρμάκων, οι γιατροί μπορούν 
να επιλέγουν όποιο κρίνουν ανάλο
γα με το κόστος, τη διαθεσιμότητα και

την κλινική εμπειρία τους, αλλά δεν 
συστήνεται η ταυτόχρονη χορήγηση 
και των δύο φαρμάκων.

Οι ειδικοί δεν συνιστούν επίσης 
τη χρήση δύο άλλων αναστολέων 
JAK (των ruxolitinib και tofacitinib) 
σε ασθενείς με σοβαρή ή κρίσιμη 
Covid-19, λόγω των έως τώρα ανεπαρ
κών ενδείξεων από κλινικές μελέτες όπ 
αυτά τα φάρμακα αποφέρουν οποιοδή- 
ποτε όφελος, ενώ το δεύτερο μπορεί να 
προκαλεί και αυξημένες παρενέργειες.

Αναφορικά με το μονοκλωνικό αντί
σωμα sotrovimab, ο ΠΟΥ συνιστά τη 
χρήση του σε ασθενείς με μη σοβαρή 
Covid-19, όμως μόνο σε όσους κινδυ
νεύουν περισσότερο να εισαχθούν σε 
νοσοκομείο, καθώς τα οφέλη του φαρ
μάκου φαίνονται μικρά για όσους έχουν 
χαμηλό κίνδυνο νοσηλείας. Παρό
μοια σύσταση ο ΠΟΥ είχε κάνει για 
το «κοκτέιλ» μονοκλωνικών αντισω
μάτων casirivimab-indevimab.

Οι ειδικοί αναφέρουν ότι υπάρ
χουν ανεπαρκή δεδομένα που να δεί
χνουν προτίμηση υπέρ της μιας θερα
πείας σε σχέση με την άλλη, ενώ ανα
γνωρίζουν ότι η αποτελεσματικότα
τα των μονοκλωνικών αντισωμάτων 
κατά της παραλλαγής Όμικρον είναι

ακόμη αβέβαιη. Επίσης, η επιτροπή 
ειδικών του ΠΟΥ συνεχίζει να τάσσε
ται κατά της χρήσης πλάσματος αίμα
τος από αναρρώσαντες, της ιβερμε- 
κτίνης και της υδροξυχλωροκίνης σε 
ασθενείς με Covid-19, άσχετα με τη 
σοβαρότητα της νόσου. Να σημειωθεί 
πάντως ότι η προστασία από το εμβό
λιο φθίνει σημαντικά με την πάροδο 
του χρόνου μετά τη δεύτερη δόση με 
τα εμβόλια AZD1222 (AstraZeneca) 
και BNT162b2 (Pfizer/BioNTech). Σε 
αυτό το συμπέρασμα καταλήγει πρό
σφατη δημοσίευση των Nick Andrews 
και συνεργατών στην έγκριτη επιστη
μονική επιθεώρηση The New England 
Journal of Medicine (DOI: 10.1056/ 
NEJMoa2115481).
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ΑΧΑΪΑ

Αποψιλώνονται τρία Κέντρα Υγείας για να «βγαίνουν» οι εφημερίες στο ΓΝ Αίγιου
Τα διαχρονικά προβλήματα καταγγέλλει η τριμελής επιτροπή των ΚΥ της ΕΙΝΑ

Τ
ην έντονη αντίδρασή της απέναντι στην α
πόφαση της 6ης ΥΠΕ να μετακινήσει περί
που 30 γενικούς ιατρούς από τα Κέντρα 
Υγείας Ερυμάνθειας, Ακράτας και Χαλανδρί- 

τσας στο Γενικό Νοσοκομείο Αίγιου, προκει- 
μένου να «βγαίνει το πρόγραμμα» των μηνιαί
ων εφημεριών, καταγγέλλει η Τριμελής Επι
τροπή των ΚΥ της Ενωσης Ιατρών Νοσοκο
μείων Αχαΐας.

Πρόκειται για απόφαση που ανακοινώθηκε 
πρόσφατα, με σκοπό να «αντιμετωπιστούν», 
με βάση τη λογική των «μπαλωμάτων» κυβέρ
νησης και ΥΠΕ, τα τεράστια κενά που υπάρ
χουν και στο Γενικό Νοσοκομείο Αίγιου, όπου, 
εκτός των άλλων, σταμάτησε η λειτουργία της 
Χειρουργικής κλινικής.

Την ίδια ώρα, εκτός των κινδύνων που προ- 
καλούνται για τη δημόσια υγεία από την κατά
σταση που επικρατεί στα νοσηλευτικά ιδρύμα
τα και στα Κέντρα Υγείας, εξουθενώνεται και

το προσωπικό. Στη συγκεκριμένη περίπτωση 
καλείται να πραγματοποιήσει μία επιπλέον ε
φημερία φτάνοντας έως και 9 τον μήνα και 
μάλιστα σε έναν άγνωστο χώρο, καλύπτοντας 
ταυτόχρονα όλες τις ανάγκες.

Αυτά συμβαίνουν όταν, όπως τονίζει η Τρι
μελής Επιτροπή σε ανακοίνωσή της, «τα Κέ
ντρα Υγείας είναι στο "κόκκινο", με το προσω
πικό αποδεκατισμένο, κάτω από τα όρια ασφα
λούς λειτουργίας και εφημέρευσης, με υγειο
νομικούς εξουθενωμένους από τις αλλεπάλ
ληλες εφημερίες και τις απανωτές βάρδιες. Η 
λειτουργία τους έχει υποβαθμιστεί όλα αυτά 
τα χρόνια από τις κυβερνήσεις της ΝΔ και του 
ΠΑΣΟΚ, ενώ σοβαρή ευθύνη φέρει και ο ΣΥ- 
ΡΙΖΑ γιατί όταν ήταν κυβέρνηση όχι μόνο δεν 
τα αναβάθμισε αλλά τα άφησε να υποβαθμι
στούν ακόμα περισσότερο», και ενώ «τις τε
λευταίες ημέρες στα Κέντρα Υγείας του νομού 
μας σημειώνεται ρεκόρ προσελεύσεων Covid

ασθενών. Ταυτόχρονα, τα ΚΥ σηκώνουν το με
γαλύτερο βάρος των εμβολιασμών και όλο το 
βάρος των κατ’ οίκον εμβολιασμών, ενώ από 
1/1/2022 οι δημόσιες μονάδες Υγείας αναλαμ
βάνουν και την αποκλειστική ευθύνη της συ- 
νταγογράφησης φαρμάκων και εξετάσεων για 
τους ανασφάλιστους ασθενείς».

Τα παραπάνω δεν λαμβάνονται υπόψη από 
τη διοίκηση της 6ης ΥΠΕ, η οποία προτιμά, α
ντί για προσλήψεις μόνιμου με όλα τα εργασι
ακά δικαιώματα προσωπικού, να προχωρά στην 
αποψίλωση των ΚΥ και μάλιστα σε απομακρυ
σμένες από τα αστικά κέντρα και τα νοσοκο
μεία περιοχές της Αχαΐας.

Αναφερόμενη στα προβλήματα του Γενικού 
Νοσοκομείου Αίγιου και τη «λύση» που προ
ωθείται η Τριμελής Επιτροπή επισημαίνει ότι 
αυτά δεν προέκυψαν τώρα, λόγω της πανδη
μίας, αλλά «η λειτουργία του έχει υποβαθμι
στεί, τα τελευταία χρόνια, από όλες τις κυ

βερνήσεις. Λύση δεν δίνεται με το να εφη
μερεύει σε άγνωστο για εμάς χώρο δουλειάς 
κάθε μέρα διαφορετικός γενικός γιατρός και 
σε καθήκοντα αλλότρια από αυτά της ειδικό
τητάς μας. Λύση αποτελεί η στελέχωσή του 
με μόνιμο προσωπικό. Διαφορετικά, δημι
ουργούμε άλλο ένα νοσοκομείο "Πύργου"».

Καλεί παράλληλα σε πάλη για αποφασιστι
κή ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υγεί
ας, ενώ την Κυριακή 16 Γενάρη, στις 8 μ.μ., 
οι γιατροί στις συγκεκριμένες δομές θα προ
χωρήσουν σε διαδικτυακή Γενική Συνέλευση 
για να καθορίσουν τις κινήσεις τους.

Σημειώνεται ότι μέρος των παραπάνω προ
βλημάτων καταγγέλθηκαν στην πρόσφατη κι
νητοποίηση που οργανώθηκε στην Πάτρα α
πό το Εργατικό Κέντρο, σωματεία και φορείς 
της πόλης, από τον χαιρετισμό του Χρήστου 
Δάβουλου, μέλους του ΔΣ της ΕΙΝΑ. Ενώ για 
την κατάσταση στο Νοσοκομείο Αίγιου και τη 
Χειρουργική κλινική Ερώτηση έχει καταθέσει 
στον υπουργό Υγείας το ΚΚΕ.
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1  «ΝΕΟ ΕΣΥ» - «Λαγός» της αντιδραστικής
αναδιάρθρωσης μια μελέτη του δήμου Κοζάνης

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

633.02 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΝΕΟ ΕΣΥ»

«Λαγός» της αντιδραστικής αναδιάρθρωσης 
μια μελέτη του δήμου Κοζάνης

Συνέντευξη με τον Τριαντάφυλλο Τριανταφυλλίδη, μέλος του ΔΣ της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείων 
Δυτικής Μακεδονίας

Σ
ε συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Κοζάνης πα
ρουσιάστηκε πρόσφατα η μελέτη που ανέθεσε η δημο
τική αρχή σε ιδιωτική εταιρεία για τον υγειονομικό χάρ
τη της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας. Η συγκεκρι
μένη μελέτη προτείνει την ίδρυση ενός τριτοβάθμιου νοσο
κομείου στον νομό Κοζάνης (η Περιφέρεια στερείται τριτο

βάθμιου νοσοκομείου) και την παράλληλη «αναπροσαρμο
γή»των Γενικών Νοσοκομείων της Δυτικής Μακεδονίας, λει
τουργώντας έτσι σαν «λαγός» της κυβερνητικής πολιτικής 
και του «νέου ΕΣΥ». Θυμίζουμε ότι ήδη η κυβέρνηση έχει ξε
καθαρίσει πως στο πλαίσιο του «νέου ΕΣΥ» σχεδιάζει την α
ναδιάρθρωση του υγειονομικού χάρτη, με συγχωνεύσεις και 
«λουκέτα» σε νοσοκομεία, με κριτήριο τη χιλιομετρική από
σταση μεταξύ τους.

Σύμφωνα με δηλώσεις εκπροσώπου της παραπάνω εται
ρείας, η ίδια συνεργάζεται εδώ και 8 μήνες με τον Οργανι
σμό Διασφάλισης της Ποιότητας στην Υγεία, που συγκροτή
θηκε το 2020, με σκοπό να αξιολογεί τις μονάδες Υγείας με 
τα κριτήρια του «κόστους - οφέλους», της επιχειρηματικότη
τας και της εμπορευματοποίησης των υπηρεσιών, με στόχο 
τα νοσοκομεία και τα Κέντρα Υγείας να λειτουργούν ολοκληρω
μένα ως «αυτοχρηματοδοτούμενες οικονομικές μονάδες», απαλ
λάσσοντας το κράτος από τις σχετικές δαπάνες.

Οπως αναφέρεται χαρακτηριστικά στο κείμενο, στο οποίο «συ
νυπολογίστηκαν οι στρατηγικοί στόχοι του υπουργείου Υγείας το 
διάστημα 2021 - 2023», πρόκειται για «μελέτη χαρτογράφησης της 
ζήτησης των υπηρεσιών Υγείας καθώς και της αντίστοιχης προ
σφοράς για τη λήψη υπηρεσιών νοσοκομειακής περίθαλψης».

Χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι η αναφορά στη μελέτη ότι 
«συνολικά υπάρχει καλά σταθμισμένη αναλογία γιατρών σε σχέ
ση με τον πληθυσμό», παρότι τα νοσοκομεία της περιοχής «στε
νάζουν» από τις ελλείψεις προσωπικού.

Γα το ζήτημα ο «Ριζοσπάστης» συζήτησε με τον Τριαντάφυλλο 
Τριανταφυλλίδη, ψυχίατρο στο «Μαμάτσειο» Γενικό Νοσοκομείο 
Κοζάνης και μέλος του ΔΣ της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείων Δυ
τικής Μακεδονίας.

Φ

Η μελέτη αυτή αποτυπώνει ορισμένες προτάσεις για το 
μέλλον του υγειονομικού χάρτη της Δυτικής Μακεδονίας.
Τι επιπτώσεις θα έχει το σύστημα Υγείας που προτείνει, 
στην πρόσβαση του λαού της περιοχής σε δομές Υγείας;

m Η μελέτη προτείνει τη μετατροπή των 5 υπαρχόντων Γενικών 
Νοσοκομείων («Μαμάτσειο» Κοζάνης, «Μποδοσάκειο» Πτολεμα- 
ΐδας, Γρεβενών, Καστοριάς, Φλώρινας) σε Μονάδες Ημερήσιας 
Νοσηλείας (ΜΗΝ), ενώ εισηγείται τη δημιουργία ενός νέου τρι
τοβάθμιου νοσοκομείου στον κόμβο της Εγνατίας Οδού έξω α
πό την Κοζάνη, όπου εκεί θα διοχετεύονται όλα τα περιστατικά. 
Ουσιαστικά μιλάμε για υποβάθμιση και συρρίκνωση των δομών 
Υγείας, και μάλιστα με τα γνωστά κριτήρια «πληρότητας», λες και 
τα νοσοκομεία είναι ξενοδοχειακές μονάδες.

Ενα ζήτημα είναι το πόσο χειρότερη θα είναι η πρόσβαση του 
πληθυσμού στις δομές Υγείας, λαμβάνοντας υπόψη ότι η Δυτι
κή Μακεδονία έχει πολλά ορεινά χωριά με αγροτικό πληθυσμό. 
Η Πτολεμαΐδα από την Κοζάνη απέχει 25 χιλιόμετρα, αλλά όλες 
οι άλλες πόλεις 45-50 λεπτά! Από Γρεβενά και Καστοριά πληρώ
νεις και διόδια! Ταυτόχρονα, ολόκληρες πόλεις μένουν ουσιαστι
κά χωρίς πρόσβαση σε σύγχρονες και δωρεάν υπηρεσίες Υγεί
ας, αφού δεν θα υπάρχουν βασικές κλινικές και ειδικότητες, ό
πως Παιδιατρική κλινική, Μαιευτική, και άλλες πολλές ειδικότη
τες σε ολόκληρες Περιφερειακές Ενότητες.

Η Δυτική Μακεδονία βρέθηκε στο επίκεντρο της πανδη
μίας εξαρχής, με το δημόσιο σύστημα Υγείας να συνεχί
ζει να πιέζεται, με αποτέλεσμα ο λαός της περιοχής να 
πληρώσει βαρύ τίμημα τόσο σε ανθρώπινες ζωές όσο και 
συνολικά με επιβάρυνση της υγείας του. Παρ' όλα αυτά, 
γιατί ανοίγει αυτή η συζήτηση για υποβάθμιση των δομών 
Υγείας σήμερα;

* Η Δυτική Μακεδονία ήταν σχεδόν πάντα στο «κόκκινο» κατά 
τη διάρκεια της πανδημίας. Από την αρχή μέχρι και τους μήνες 
κορύφωσης που βιώνουμε αυτό το διάστημα, δεν υπήρχαν ουσι
αστικά μέτρα για την προστασία της υγείας του λαού. Τα νοσο
κομεία μετατράπηκαν σε μονοθεματικά και όλα τα άλλα νοσή
ματα και τα χειρουργεία πήγαν πίσω, ενώ πλουτίζει για άλλη μια 
φορά ο ιδιωτικός τομέας Υγείας, που επιμελώς κρατήθηκε αλώ
βητος και μακριά από τον COVID κατά τη διάρκεια της πανδημί
ας από την κυβέρνηση. Η υποστελέχωση των νοσοκομείων φά
νηκε ξεκάθαρα σε όλα τα νοσοκομεία. Στο Νοσοκομείο Κοζάνης 
το 45% των μόνιμων θέσεων είναι κενές! Στα άλλα νοσοκομεία 
το 27% - 35%, και μιλάμε για τα απαρχαιωμένα οργανογράμμα
τα των νοσοκομείων. Η Πρωτοβάθμια Υγεία αποψιλώθηκε και ου-

δείς οικογενειακός γιατρός βρίσκεται σε Περιφερειακό Ια
τρείο. Επιδημιολογική επιτήρηση και ιχνηλάτηση με δωρε
άν τεστ δεν υπάρχει. Επίσης λείπει η σοβαρή εμβολιαστική 
πολιτική που θα γινόταν από τους οικογενειακούς γιατρούς.

Καταλαβαίνουμε λοιπόν ότι τη στιγμή που επελαύνει η 
πανδημία και τα νοσοκομεία βρίσκονται στα όριά τους, εί
ναι το λιγότερο προκλητικό να μιλάνε για κλείσιμο μονάδων. 
Η κυβέρνηση έχει ήδη ανοίξει τη συζήτηση για το περιβόη
το «νέο ΕΣΥ», που προβλέπει κλεισίματα και συγχωνεύσεις 
μονάδων Υγείας, καθώς και Συμπράξεις Δημόσιου - Ιδιωτι
κού Τομέα. Μάλιστα αξιοποιεί και την πανδημία για να προ
ωθεί πιο αποφασιστικά τέτοιες πλευρές, με τις μετακινήσεις 
προσωπικού, τις «συνεργασίες» με τις ιδιωτικές κλινικές, τις 
συγχωνεύσεις κλινικών, τις μετατροπές νοσοκομείων κ.λπ.

Εγείρονται βεβαίως ερωτήματα ως προς το γιατί ο δήμος 
Κοζάνης αναλαμβάνει ουσιαστικά τον ρόλο του «Δούρειου 
Ιππου» για να προχωρήσει αυτός ο σχεδιασμός. Εδώ και χρό
νια γίνεται προσπάθεια η Τοπική Διοίκηση να έχει αυξημένο 
ρόλο στην Υγεία, και κυρίως στην ΠΦΥ, με «άνοιγμα» στην 
επιχειρηματική δράση. Σε αυτό το πλαίσιο εντάσσεται και η 

μελέτη αυτή. Η δημοσίευση μιας τέτοιας μελέτης σε μια τέτοια 
χρονική περίοδο αποτελεί κυνική ομολογία ότι δεν πρόκειται να 
πάρουν μέτρα στην κατεύθυνση που θα εξυπηρετούσε τους α
σθενείς. Αποδεικνύει ότι την ώρα που εμείς δίνουμε μάχη στα 
νοσοκομεία, αυτοί έδιναν μάχη για να εφαρμόσουν σχέδια αντί
θετα με τις ανάγκες των ασθενών. Αποδεικνύει ότι και η αντιλαϊ
κή διαχείριση της πανδημίας και τα σχέδια συρρίκνωσης γεννιού
νται από την πολιτική της εμπορευματοποιημένης Υγείας που α
κολούθησαν όλες οι προηγούμενες κυβερνήσεις ανεξαιρέτως.

Αρα ούτε η σημερινή κατάσταση του δημόσιου συστήμα
τος Υγείας ούτε η πρόταση αυτή μπορεί να καλύψει τις α
νάγκες του λαού. Ποιες είναι οι πραγματικές ανάγκες στην 
περιοχή και πώς μπορούν να καλυφθούν;

* Τις πραγματικές ανάγκες τις ανέδειξε η ίδια η πανδημία, όπως 
είπαμε. Και σε αυτήν τη βάση απευθύνουμε κάλεσμα αγώνα και 
διεκδίκησης. Η ενίσχυση όλων των νοσοκομείων με προσλήψεις 
και υλικοτεχνικό εξοπλισμό είναι επιτακτική όσο ποτέ.

Η ανάγκη για δημιουργία τριτοβάθμιας δομής στην περιοχή δεν 
έρχεται σε αντιπαράθεση με την απρόσκοπτη λειτουργία των υ
πόλοιπων δομών σε πρωτοβάθμιο και δευτεροβάθμιο επίπεδο. Γι’ 
αυτό χρειάζονται μαζικές προσλήψεις όλου του αναγκαίου μόνι
μου προσωπικού, πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης, για 
την ανάπτυξη και στελέχωση του δημόσιου συστήματος Υγείας, 
με μονιμοποίηση όλων των επικουρικών, χωρίς όρους και προϋ
ποθέσεις. Με πλήρη, επαρκή, αποκλειστική χρηματοδότηση των 
δημόσιων μονάδων Υγείας από τον κρατικό προϋπολογισμό, για 
σύγχρονες, απολύτως δωρεάν υπηρεσίες Υγείας για όλο τον λαό. 
Και αυτό πρέπει να είναι το κριτήριο για τον όποιο υγειονομικό 
σχεδίασμά, η κάλυψη των αναγκών του λαού σε σύγχρονες, δω
ρεάν, δημόσιες δομές Υγείας.
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1  Σε θέση μάχης για την προστασία της υγείας του
λαού από την πανδημία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,3,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1996.23
cm²

Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

TOWTA ΧΙΛΙΑΑΕι - MCTPA ΠΟ/OfA Λ
9FM5WE IXOMlA ftthhH KM ΑΝΟΙΧΤΑ
:iM(MLmU miTPflrt ^.ΑΘΗΤΡΝ Λ9ΜΜΙ

ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ - ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ - ΜΑΘΗΤΕΣ

Νέες αγωνιστικές πρωτοβουλίες για μέτρα προστασίας 
οε χώρους δουλειάς, σχολεία, μαζικές μεταφορές
• Μαζικές κινητοποιήσεις μαθητών έγιναν την 
Παρασκευή έξω από το υπουργείο Παιδείας και 
στη Θεσσαλονίκη, ενάντια στα πρωτόκολλα 
διασποράς του ιού στα σχολεία (φωτ.)
• Συνέχεια στις αγωνιστικές πρωτοβουλίες 
των εργαζομένων δίνουν κλαδικά συνδικάτα 
της Βιομηχανίας στην Αττική, με συγκέντρωση 
την Τετάρτη 19 Γενάρη και πορεία στον ΣΕΒ,
διεκδικώντας μέτρα προστασίας σε μεγάλους 
χώρους δουλειάς
• Ομοσπονδίες βιοτεχνικών σωματείων
διαδηλώνουν τη Δευτέρα 17 Γενάρη, στις 5.30 μ.μ., 
έξω από το υπουργείο Υγείας, διεκδικώντας μέτρα 
για την υγεία και το εισόδημα

'μιλάμε
EMEU

iSisES

ΧΕΛ. 3, 6
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1  Σε θέση μάχης για την προστασία της υγείας του λαού από την
πανδημία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,3,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-01-2022

ΕΡΓΑΤΙΚΑ ΣΥΝΔΙΚΑΤΑ - ΣΩΜΑΤΕΙΑ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΩΝ - ΜΑΖΙΚΟΙ ΦΟΡΕΙΣ
Σε θέση μάχης για την προστασία 
της υγείας του λαού από την πανδημία
Συνεχίζεται η πολύμορφη αγωνιστική δράση σε όλη τη χώρα

Σ
ε θέση μάχης βρίσκονται εργατικά συν
δικάτα, σωματεία υγειονομικών, ενώ
σεις αυτοαπασχολούμενων και μαζικοί 
φορείς, απέναντι στην πολιτική που θυ
σιάζει την υγεία του λαού στον βωμό της 
προστασίας των κερδών των επιχειρηματι

κών ομίλων. Τα επιτακτικά και επείγοντα αι
τήματα για μέτρα προστασίας από την παν
δημία, ενίσχυση των νοσοκομείων και επί
ταξη των ιδιωτικών ομίλων της Υγείας, απο
συμφόρηση στα Μέσα Μαζικής Μεταφοράς, 
αραίωση των μαθητών στις σχολικές τάξεις, 
άδειες στους εργαζόμενους που νοσούν ή 
τίθενται σε καραντίνα, δωρεάν μαζικά τεστ 
με ευθύνη κράτους και εργοδοσίας, βρίσκο
νται στο επίκεντρο της δράσης που σχεδιά
ζουν και υλοποιούν.

Σταθμό στη δραστηριότητα που ξεδιπλώ
νεται αποτέλεσε η μέρα δράσης που οργα
νώθηκε την περασμένη Πέμπτη, με συγκε
ντρώσεις σε δημόσια νοσοκομεία σε όλη τη 
χώρα, με παρεμβάσεις και διαμαρτυρίες για 
την ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υ
γείας και την πραγματική επίταξη του ιδιωτικού τομέα. Το 
απόγευμα της ίδιας μέρας σωματεία και φορείς έκαναν κι
νητοποίηση, ενώ στην Αθήνα έγινε συγκέντρωση διαμαρ
τυρίας έξω από το υπουργείο Υγείας.

Με δραστηριότητες όπως οι παραπάνω, τα σωματεία και 
οι φορείς ενημερώνουν τον λαό για την πραγματικότητα που 
βοά για την επιτακτική ανάγκη λήψης μέτρων: Για τις δρα
ματικές συνθήκες στις οποίες εφημερεύουν τα νοσοκο
μεία αλλά και την κοροϊδία της «συνεισφοράς» του ιδι
ωτικού τομέα, την ώρα που η κυβέρνηση δεν ενδιαφέρε- 
ται να ενισχύσει με μόνιμο προσωπικό το δημόσιο σύστη
μα Υγείας, αλλά να εξασφαλίσει ακόμα μεγαλύτερες πε
ρικοπές των δαπανών για τα λειτουργικά έξοδα των νοσο
κομείων. Για τα δεκάδες χιλιάδες κρούσματα σε μαθητές 
και εκπαιδευτικούς, τη στιγμή που η κυβέρνηση επιλέγει 
το «κουκούλωμα» των κενών με συγχωνεύσεις τμημάτων, 
κατάργηση διδακτικών ωρών και μετατροπή των εκπαιδευ
τικών σε «λάστιχο». Για τους χώρους δουλειάς που μέρα 
με τη μέρα μετατρέπονται όλο και πιο πολύ σε «υγειο
νομικές βόμβες», καθώς κυβέρνηση και εργοδοσία κρύ
βονται πίσω από τα «υγειονομικά πρωτόκολλα» που φέρ
νουν τους εργαζόμενους πίσω στη δουλειά ακόμα και όταν 
μεταδίδουν τον κορονοϊό. Για τα χρόνια προβλήματα στις 
αστικές συγκοινωνίες, που σήμερα διογκώνονται, καθώς 
στις επιπτώσεις της πολιτικής της ιδιωτικοποίησης προστί
θενται και οι συνέπειες της αποψίλωσης του προσωπικού 
λόγω της μετάδοσης του κορονοϊού.

Τα κλαδικά σωματεία παίρνουν 
τη σκυτάλη και απαιτούν:
Πάρτε μέτρα στους χώρους εργασίας

Μετά τη συγκέντρωση διαμαρτυρίας έξω από το υπουρ
γείο Υγείας, κλαδικά συνδικάτα της Βιομηχανίας στην 
Αττική δίνουν συνέχεια στις πρωτοβουλίες τους, απαιτώ
ντας μέτρα προστασίας στους μεγάλους χώρους δου
λειάς. Προχωρούν σε κινητοποίηση την Τετάρτη 19 Γενά
ρη με συγκέντρωση στις 6 μ.μ. στην πλατεία Μοναστη- 
ρακίου και πορεία προς την έδρα του Συνδέσμου Ελλή
νων Βιομηχάνων.

Την πρωτοβουλία έχουν αναλάβει τα Συνδικάτα Μετάλ
λου Αττικής και Ναυπηγοεπισκευαστικής Βιομηχανίας Ελ
λάδας, Ενέργειας Νομών Αττικής - Βοιωτίας - Εύβοιας - 
Κορίνθου, Γάλακτος - Τροφίμων - Ποτών, Ελαιουργοσα- 
πουνοποιών και Χημικής Βιομηχανίας Αττικής, Φαρμάκου 
- Καλλυντικών, Τύπου και Χάρτου, Κλωστοϋφαντουργίας 
- Ιματισμού - Δέρματος.

«Τα “πρωτόκολλα διασποράς" γίνονται λάστιχο, δεν υπάρ
χει ουσιαστικός έλεγχος, ενώ η ιχνηλάτηση σε περίπτωση 
θετικού κρούσματος σε ένα τμήμα της παραγωγής εξαρ-

τάται τις περισσότερες φορές από το αν το τμήμα θα μπο
ρεί να συνεχίσει να λειτουργεί. Το "πάρε ένα ντεπόν κι έ
λα για δουλειά'1 ακούγεται όλο και πιο συχνά στα εργοστά
σια, αφού τελικά το κριτήριο είναι "να μη σταματήσει η πα
ραγωγή" με κάθε κόστος για την υγεία των εργαζομένων. 
Στο όνομα των αναγκών της παραγωγής και του "να βγει η 
δουλειά πόση θυσία" κόβονται άδειες και ρεπό, εργαζόμε
νοι δουλεύουν ατέλειωτες ώρες υπερωρίες, ακόμα και δι- 
πλοβάρδιες», καταγγέλλουν στην κοινή τους ανακοίνωση.

Καλούν επιχειρησιακά σωματεία όλων των κλάδων να πά
ρουν απόφαση συμμετοχής στην κινητοποίηση και να δι- 
εκδικήσουν μεταξύ άλλων παροχή των απαραίτητων μέ
σων ατομικής προστασίας με ευθύνη της εργοδοσίας, 
μαζικά και επαναλαμβανόμενα δωρεάν τεστ με ευθύ
νη κυβέρνησης - εργοδοσίας, ουσιαστική ιχνηλάτηση ό
ταν προκύπτει κρούσμα, διασφάλιση όλων των εργασια
κών δικαιωμάτων των εργαζομένων που νοσούν οι ίδιοι ή 
μπαίνουν προληπτικά σε καραντίνα. Επίσης, άμεση στε- 
λέχωση των αρμόδιων ελεγκτικών υπηρεσιών, ασφαλή 
μεταφορά των εργαζομένων προς και από τη δουλειά, 
συχνές απολυμάνσεις και τήρηση των μέτρων προστα
σίας στα πούλμαν των εταιρειών.

Το «παρών» στη συγκέντρωση θα δώσει και ο Σύλλογος 
Εμποροϋπαλλήλων Αθήνας, που στο μεταξύ, την Κυρια
κή 16 Γενάρη στις 10 π.μ. παραχωρεί συνέντευξη Τύπου 
στα γραφεία του (Αγ. Φιλοθέης 5Β, πλατεία Μητροπόλε - 
ως), με θέμα την κατάσταση που αντιμετωπίζουν οι εργα
ζόμενοι του κλάδου όσον αφορά την πανδημία και την ε
πίθεση στα δικαιώματά τους.

«Τα καταστήματα στα οποία εργαζόμαστε είναι εστίες υ- 
περμετάδοσης του ιού, υπάρχουν μεγάλες συρροές κρου
σμάτων, νοσούμε εκατοντάδες και είμαστε πλήρως εκτε
θειμένοι στη νέα έξαρση της πανδημίας», καταγγέλλει ο 
Σύλλογος. Εκτός από τον κίνδυνο να προσβληθούν από τον 
κορονοϊό, οι εμποροϋπάλληλοι αντιμετωπίζουν τα εξοντω

τικά ωράρια και τα κομμένα ρεπό, ενώ την Κυ
ριακή καλούνται να δουλέψουν για μια ακόμα 
φορά, στο πλαίσιο των χειμερινών εκπτώσεων, 
πριν καλά καλά πάρουν μια ανάσα από την α
σταμάτητη δουλειά στο εορταστικό ωράριο των 
Χριστουγέννων. «Δεν αντέχουμε άλλο! Παίρ
νουμε την υπόθεση της προστασίας της υγεί
ας μας, της ζωής και των δικαιωμάτων μας στα 
χέρια μας!», τονίζει ο Σύλλογος.

Συλλαλητήριο στον Πειραιά 
στις 22 Γενάρη

Συλλαλητήριο το Σάββατο 22 Γενάρη στις 12.30 
μ.μ. στην πλατεία Κοραή, «για την υπεράσπιση 
της ζωής του λαού», διοργανώνει το Εργατικό 
Κέντρο Πειραιά και καλεί τα συνδικάτα, τους 
εργαζόμενους, τη νεολαία και τους συνταξιού

χους του Πειραιά σε μαζική συμμετοχή.
Απαιτεί «να πορθούν τώρα μέτρα προ

στασίας της υγείας των εργαζομένων από 
την πανδημία. Οργανώνουμε την πάλη μας 
για την υπογραφή Συλλογικών Συμβάσεων 
Εργασίας. Για την υπεράσπιση των εργασι
ακών μας δικαιωμάτων απέναντι στον νό
μο Χατζηδάκη. Για να πορθούν μέτρα ε
νάντια στην ακρίβεια. Παίρνουμε την κα
τάσταση στα χέρια μας απέναντι σ’ αυτήν 
την πολιτική».

Τη Δευτέρα διαδηλώνουν 
οι αυτοαπασχολούμενοι

Στην αλυσίδα των κινητοποιήσεων με ε
πίκεντρο αιτήματα για την προστασία από 
την πανδημία παίρνουν θέση και οι Ομο
σπονδίες βιοτεχνικών σωματείων, που ε
τοιμάζονται να διαδηλώσουν τη Δευτέρα 

17 Γενάρη στις 5.30 μ.μ. έξω από το υπουργείο Υγείας, 
διεκδικώντας μέτρα για την προστασία της υγείας των ε- 
παγγελματιών από την πανδημία. «Διαδηλώνουμε για την 
προστασία της υγείας μας!», είναι το κάλεσμα που απευ
θύνουν η Ομοσπονδία Βιοτεχνικών Σωματείων Αττικής, η 
Πανελλήνια Ομοσπονδία Βιοτεχνών Κατεργασίας =ύλου 
και η Ομοσπονδία Βιοτεχνών Υποδηματοποιών Ελλάδας.

Στην κινητοποίηση καλεί με ανακοίνωσή της η Ενωση Βι- 
οτεχνών Μετάλλου Αττικής.

«Ως εδώ! Δεν έχουμε τίποτα να περιμένουμε από τη χρε
οκοπημένη κυβερνητική πολιτική. Παίρνουμε την κατάστα
ση στα χέρια μας και φέρουμε στο προσκήνιο τις πραγμα
τικές μας ανάγκες. Αρνούμαστε να παζαρέψουμε την υ
γεία μας και το εισόδημά μας για να στηριχθεί η κερδοφο
ρία των μονοπωλίων και των μεγάλων επιχειρηματικών ο
μίλων», υπογραμμίζουν οι συνδικαλιστικές οργανώσεις και 
καλούν τους αυτοαπασχολούμενους, τους μικρούς επαγ- 
γελματίες να ενώσουν τη φωνή τους με τους αγωνιζόμε- 
νους υγειονομικούς και τους υπόλοιπους εργαζόμενους. Α
νάμεσα στις διεκδικήσεις που προτάσσουν ξεχωρίζουν τα 
αιτήματα για αποζημίωση κάθε επαγγελματία που νοσεί και 
δεν μπορεί να εργαστεί, καθώς επίσης για επίδομα ειδικού 
σκοπού σε όσους πλήττονται από τα περιοριστικά μέτρα.
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ΜΑΘΗΤΕΣ

«Θέλουμε σχολεία ασφαλή και ανοιχτά!»
Δυναμικές κινητοποιήσεις την Παρασκευή στο υπουργείο Παιδείας στην Αθήνα και σε άλλες πόλεις« Κρούσματα χιλιάδες, μέτρα πουθε

νά, θέλουμε σχολεία ασφαλή και 
ανοιχτά» βροντοφώναξαν οι μαθη
τές που μαζικά ανταποκρίθηκαν 

στο κάλεσμα της Συντονιστικής Επιτροπής 
Μαθητών Αθήνας και συγκεντρώθηκαν την 
Παρασκευή στο υπουργείο Παιδείας, διεκ- 
δικώντας μέτρα προστασίας και ασφάλειας 
στα σχολεία, μέτρα κάλυψης των μορφωτι
κών κενών που έχουν δημιουργηθεί από δύο 
χρόνια τηλεκπαίδευσης και ανοιγοκλεισίμα- 
τος των σχολείων καθώς και την κατάργηση 
αντιεκπαιδευτικών ρυθμίσεων όπως η Ελάχι
στη Βάση Εισαγωγής και η Τράπεζα Θεμάτων.

Με συνθήματα όπως «Τέρμα στην κοροϊδία, 
πάρτε μέτρα για την πανδημία», «Η νέα γε
νιά έχει ιδανικά, ούτε ξεπουλιέται ούτε προ
σκυνά», με τις πικέτες, τα πανό τους, με τρι- 
κάκια που πέταξαν και το σύνθημα «Δδώστε 
λεφτά για την Παιδεία» που έγραψαν στην ά
σφαλτο μπροστά από την πύλη του υπουργεί
ου, οι μαθητές έκαναν τα αιτήματά τους να 
ακουστούν δυνατά, σε μια μέρα που εντοπί
στηκαν άλλα 6.364 νέα κρούσματα στα σχο
λεία από τα self tests 

«Δεν έχετε χρόνο και Ινστιτούτα εκεί στα 
υπουργεία να κάνετε μια μελέτη να δείτε τι 
κενά έχουμε και να κάνετε μια ολική προσαρ
μογή της ύλης σε κάθε τάξη; Αλλά βρήκατε 
400+ θέματα σε κάθε μάθημα για να δώσου
με εξετάσεις τον Ιούνη με την Τράπεζα θε
μάτων», σχολίασε χαρακτηριστικά στην ομι

Φ·

λία του ο εκπρόσωπος της Συντονιστικής, 
τονίζοντας: «Σαν μαθητές θέλουμε να δη
λώσουμε πως θέλουμε ένα σχολείο που να 
μη μας αγχώνει, να μη μας καταπιέζει, να μη 
μας τσακίζει κάθε όνειρο. Που να μην παθαί
νουμε κρίσεις πανικού όταν είναι να δώσου
με εξετάσεις, να μη δίνουν οι γονείς μας 1,2 
δισ. ευρώ τον χρόνο για φροντιστήρια, όπως 
έγινε το 2020».

ΦΟΙΤΗΤΕΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ

Συνεχίζουν τις κινητοποιήσεις
Σε κατάληψη του Οικονομικού Πανεπιστημίου προχώρησε την Παρασκευή ο Σύλλογος 

Φοιτητών, στο πλαίσιο της απόφασης της μαζικής Γενικής Συνέλευσής τους που πραγματο
ποιήθηκε την Πέμπτη.

Οι φοιτητές απαντούν στο κρατικό σχέδιο έντασης της καταστολής με αξιοποίηση του α
ντιδραστικού νομοθετικού πλαισίου και την εισβολή της αστυνομίας στο Οικονομικό Πανε
πιστήμιο, συνεχίζοντας με κινητοποίηση στην Πρυτανεία της σχολής τη Δευτέρα 17 Γενάρη 
στη 1 το μεσημέρι και κεντρική κινητοποίηση φοιτητικών συλλόγων την επόμενη βδομάδα.

Τη στήριξή τους στα αιτήματα των μαθη
τών και στις κινητοποιήσεις τους με όποιον 
τρόπο επιλέγουν εξέφρασαν εκ μέρους των 
εκπαιδευτικών που συμμετείχαν στη συγκέ
ντρωση ο πρόεδρος της ΕΛΜΕ Πειραιά και 
ο γραμματέας της Ρ ΕΛΜΕ Αθήνας, επιση- 
μαίνοντας ταυτόχρονα τις αποφάσεις εκπαι
δευτικών σωματείων να μην προχωρούν οι εκ
παιδευτικοί σε τηλεκπαίδευση στα υπό κα
τάληψη σχολεία, για να ακολουθήσει από ό
λους το σύνθημα «Μαθητές, καθηγητές, ε
νωμένοι νικητές».

Οι μαθητές, συντεταγμένα, ξεκαθάρισαν
ότι συνεχίζουν τις κινητοποιήσεις τους με 
όλες τις μορφές, τοπικές πορείες, συνε
λεύσεις, συντονιστικά, αποχές, καταλή
ψεις και ανανέωσαν το ραντεβού τους για 
νέο πανεκπαιδευτικό συλλαλητήριο την ε
πόμενη βδομάδα.

Στο περιθώριο της κινητοποίησης, μια με
μονωμένη ομάδα πέρασε σε παρακείμενο 
χώρο του υπουργείου και πέταξε πέτρες και

κροτίδες. Οι μαθητές, συγκροτημένα, παρέ- 
μειναν έξω από το υπουργείο συσπειρωμέ
νοι στα μπλοκ της Συντονιστικής Επιτροπής, 
φωνάζοντας τα συνθήματά τους και καταδι
κάζοντας αυτήν την προσπάθεια πρόκλησης 
επεισοδίων.

Παραστάσεις διαμαρτυρίας 
στη Θεσσαλονίκη

Μέτρα για την ασφαλή λειτουργία των σχο
λείων απαίτησαν οι μαθητές σχολείων της 
Θεσσαλονίκης, με καταλήψεις και αποχές 
που πραγματοποίησαν την Παρασκευή. Σε 
κατάληψη προχώρησαν οι μαθητές του 1ου 
και 2ου ΓΕΛ Συκεών, του 4ου - 5ου ΓΕΛ και 
του ΕΠΑΛ Καλαμαριάς που επίσης πραγμα
τοποίησαν και συγκέντρωση μπροστά στο δη
μαρχείο. Αντιπροσωπεία μαθητών των σχολεί
ων Κορδελιού - Ευόσμου επέδωσε το ψήφι
σμα με τις διεκδικήσεις τους σε εκπρόσω
πο του δήμου, ενώ αντιπροσωπεία μαθητών 
του 13ου Γυμνασίου Θεσσαλονίκης επέδω
σε το υπόμνημα με τα αιτήματα των μαθη
τών σε εκπρόσωπο του υπουργείου Μακε
δονίας - Θράκης.

Φτάνει πια! Η προστασία της υγείας των παιδιών μας δεν είναι κόστος!

Σ
υνηθίζεται όταν τελειώνει μια χρονιά να κάνουμε έναν α
πολογισμό, μπροστά στο νέο έτος. Ετσι, λοιπόν, ως γονείς 
που συμμετέχουμε στα συλλογικά όργανα (Συλλόγους και 
Ενώσεις Γονέων), μπροστά στο 2022 απολογιστικά έχουμε να 

πούμε ότι η κυβέρνηση, το υπουργείο Παιδείας και το υπουρ
γείο Υγείας και για το 2021 κατάφεραν να μας επιβεβαιώσουν 
κάθε λεπτό της ζωής μας ότι βλέπουν εμάς και τα παιδιά μας 
ως κόστος.

Από την πρώτη στιγμή της πανδημίας, ως Ομοσπονδία Γο
νέων Αττικής, διεκδικούσαμε μέτρα για ανοιχτά σχολεία με 
ασφάλεια.

Και για να δούμε...
Δυόμισι χρόνια δεν έχουν πάρει ούτε ένα μέτρο που θα ε

ξασφαλίζει την ασφαλή υγεία και μόρφωση των μαθητών. Α
ντίθετα, πήραν μέτρα που θέτουν ακόμα περισσότερο σε κίν
δυνο την υγεία και την ψυχική υγεία των παιδιών μας, των δα
σκάλων - καθηγητών τους αλλά και τη δική μας.

Και τώρα...
Τα σχολεία ξεκίνησαν μετά από τις διακοπές των Χριστου

γέννων με μέτρα υπερμετάδοσης, με τους ίδιους όρους που 
έκλεισαν. Τις πρώτες σχολικές μέρες του 2022 ζήσαμε τραγε
λαφικές καταστάσεις, με 16.000 κρούσματα, με μαθητές που 
δεν κατάφεραν να κάνουν self test με ευθύνη της κυβέρνη
σης, με μαθητές που δεν πήγαν στο σχολείο γιατί η έλλειψη 
μέτρων προκαλεί φόβο και ανασφάλεια, με κρούσματα και σε 
εκπαιδευτικούς που δεν αναπληρώνονται από κανέναν. Με χά
σιμο επιπλέον πολύτιμων διδακτικών ωρών, καθώς το υπουρ
γείο Παιδείας μεταφέρει ευθύνες στους εκπαιδευτικούς άσχε
τες με τα καθήκοντά τους. Εχουμε σχολεία όπου δεν καλύπτο
νται ούτε οι στοιχειώδεις ανάγκες καθαριότητας και απολύμαν
σης, με ελλείψεις στα μέσα ατομικής προστασίας και υγιεινής. 

Το «κερασάκι στην τούρτα» για εμάς τους γονείς είναι τα τε

λευταία πρωτόκολλα, που, όπως μας διαβεβαίωσε και ο υπουρ
γός Υγείας, δεν πρόκειται να αλλάξουν (συνεχίζουν τη «λογι
κή» των μαθητών - πειραματόζωα). Σύμφωνα με αυτά, αν σε 
τμήμα υπάρχει κρούσμα ο ανεμβολίαστος μαθητής πρέπει να 
μπει σε διαδικασία διενέργειας 2 rapid tests. Ομως δεν υπάρ
χουν οι αντίστοιχες δημόσιες δομές σε κάθε δήμο για να καλύ- 
ψουν την ανάγκη και οι περισσότερες λειτουργούν μόνο πρωί. 
Αλήθεια, ποιος εργαζόμενος γονιός έχει πλέον τη δυνατότη
τα να πάρει άδεια από την εργασία του για να πάει σε δημό
σια δομή πρωινές ώρες;

Η πανδημία έφερε στην επιφάνεια 
τις χρόνιες διεκδικήσεις μας για τη 
μόρφωση και την υγεία

Απαιτούμε τώρα οι δημόσιες δομές να ενισχυθούν και να 
λειτουργούν και απογευματινές ώρες σε κάθε δήμο της χώ
ρας, ώστε να εξυπηρετούν τις ανάγκες μαθητών και γονέ
ων. Να υπάρχει η δυνατότητα δωρεάν διενέργειας τεστ σε 
οποιαδήποτε δομή, δημόσια ή ιδιωτική.

Η πανδημία τα τελευταία χρόνια έφερε στην επιφάνεια τις 
χρόνιες διεκδικήσεις μας για τη μόρφωση και την υγεία που 
έχουν ανάγκη οι μαθητές σήμερα. Το σύνολο των Συλλόγων 
και Ενώσεων σε όλη την Αττική εδώ και δυόμισι χρόνια με την 
πανδημία απαιτούν:
• Αραίωση των μαθητών ανά τάξη. Ανάκληση των φετινών 
συγχωνεύσεων.
• Αμεσα μαζικές μόνιμες προσλήψεις εκπαιδευτικών και βο
ηθητικού προσωπικού για την κάλυψη τόσο των αναγκών που 
ήδη υπάρχουν όσο και αυτών που θα προκύψουν από την πι
θανή νόσησή τους.

• Μαζικά, δωρεάν και επαναλαμβανόμενα τεστ στα σχολεία, 
με ευθύνη του ΕΟΔΥ. Δωρεάν rapid και μοριακά τεστ. Δωρε
άν παροχή των μασκών αυξημένης προστασίας στην εκπαι
δευτική κοινότητα.
• Καμπάνια εμβολιασμού επιστημονικά τεκμηριωμένη μέ
σα στα σχολεία. Σύνδεση των σχολείων με την Πρωτοβάθμια 
Φροντίδα Υγείας. Ιατρική παρακολούθηση των εμβολιασμένων.

ζεκινώντας μια νέα χρονιά, το 2022 δεν μπορούμε να κάνου
με πίσω στις βασικές ανάγκες για τη ζωή των παιδιών μας. Η
δη πληρώνουμε αρκετά για πολύ «φθηνές» Παιδεία και Υγεία. 
Φτάνει πια η δημοσιονομική πολιτική που βλέπει σαν κόστος 
τα παιδιά μας. Να δοθεί τώρα η αναγκαία χρηματοδότηση για 
τη μόρφωση των παιδιών μας.

Ολα αυτά που έχουμε ανάγκη εμείς και τα παιδιά μας εί
ναι εφικτά και ρεαλιστικά. Γιατί είναι οι ανάγκες μας στον 
21ο αιώνα.

Μπορούν όμως να γίνουν μόνο αν γίνουν υπόθεση στη δι
εκδίκηση και στον αγώνα μας. Ολο τον προηγούμενο χρόνο, 
ως Ομοσπονδία, προσπαθήσαμε, με πρωτοβουλίες για τα ζη
τήματα που βιώναμε με την πανδημία, ώστε οι αγωνίες των γο
νέων και μαθητών να γίνουν πόλος συσπείρωσης και αφετη
ρία για οργανωμένη πάλη. Χρειάζεται ακόμα πιο αποφασιστι
κά οι Ενώσεις και οι Σύλλογοι Γονέων, με συλλογικές αποφά
σεις, να παλέψουμε τόσο για τα υγειονομικά μέτρα για την α
σφαλή και διά ζώσης λειτουργία των σχολείων όσο και για το 
περιεχόμενο και τη λειτουργία του σχολείου. Συνεχίζουμε να 
είμαστε στην πρώτη γραμμή για τη μόρφωση και την υγεία των 
παιδιών μας σήμερα, σε αυτές τις συνθήκες, μαζί με τους εκ
παιδευτικούς και τους μαθητές - παιδιά μας.

Στέλλα ΒΑΛΑΒΑΝΗ
Πρόεδρος του ΔΣ της Ομοσπονδίας Γονέων και Κηδεμόνων Περιφέρειας Αττικής
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1  ΕΤΟΙΜΑΖΟΝΤΑΙ ΕΠΕΜΒΑΣΕΙΣ ΣΤΑ ΜΕΓΑΛΑ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Πηγή: ΑΠΟΨΗ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

215.35 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

•ιμάζονιαι επεμ 
στα μεγάλα νοσοκο
Μπορεί στον ΣΥΡΙΖΑ με την κάθε ευκαιρία να κατηγορούν την κυμερνηση οτι οιαΛύει το 
ΕΣΥ και διάφορα άλλα τέτοια τσιτάτα, όμως στο Μαξίμου ετοιμάζουν παρεμβάσεις στα 
νοσοκομεία.Έτσι, σε μία από τις εορ
ταστικές «κλειστές» συσκέψεις του 
Μαξίμου ελήφθη η απόφαση να α- 
ξιοποιηθούν συγκεκριμένα κονδύλια 
για τα νοσοκομεία. Κι όταν μιλάμε 
για κονδύλια εννοούμε χρήματα α
πό το Ταμείο Ανάκαμψης. Στο επίκε
ντρο των παρεμβάσεων βρίσκονται 
οι κτιριακές υποδομές.Έτσι, όπως έ
μαθα, θα ξεκινήσει η αναβάθμιση 
των ήδη υπαρχόντων κτιριακών υ
ποδομών, η ανέγερση νέων κτιρίων
όπου επιτρέπεται, παρεμβάσεις με προσθήκες οροφών και άΛΛα παρΰμοια τεχνικά έργα 
για τη δημιουργία νέων τμημάτων και κλινικών. Σε πρώτο πλάνο βρίσκονται ο Ευαγγε
λισμός, το Θριάσιο και το Σωτηρία στην Αθήνα, το Παπαγεωργίου και το Ιπποκράτειο στη 
Θεσσαλονίκη, το Γενικό Νοσοκομείο Λαμίας και τα Πανεπιστημιακά Νοσοκομεία Πά
τρας (Ρίο) και Ηρακλείου. Δηλαδή, όλα τα νοσοκομεία που έχουν τραβήξει το μεγαλύ
τερο λούκι κατά τη διάρκεια της πανδημίας.
Και μιας και πιάσαμε το Ταμείο Ανάκαμψης, θα πρέπει να τονιστεί ότι π Ελλάδα κατέθε
σε το πρώτο αίτημα στην Κομισιόν για την εκταμίευση πόρων ύψους 3,56 δισ., μετά την 
προκαταβολή 4 δισ. ευρώ που ήδη έχουμε λάβει. Κι όπως λένε από το υπουργείο Οικο
νομικών, «το αίτημα της χώρας συνδυαστικά με τη συμφωνία με τις τράπεζες για τη χρη
ματοδότηση επενδυτικών σχεδίων, δείχνει ότι μπαίνουν οι βάσεις για να πέσουν χρήματα 
στην πραγματική οικονομία».
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1  Παίδων Πεντέλης: Συγκέντρωση των υγειονομικών
υπέρ των εφημεριών

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

215.57 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παίδων Πεντέληβ: Συγκέντρωση των 
υγειονομικών υπέρ των εφημεριών

ΑΠΙΣΤΕΥΤΑ πράγματα συμβαίνουν στην Ελλάδα την 
εποχή της πανδημίας, με γιατρούς να διαδηλώνουν 
ζητώντας να μείνει ανοιχτό το νοσοκομείο τους κατ 
την Πολπεία να θέλει να αναστείλει τη λεπουργία του 
γτα να μετατραπεί σε εμβολιασηκό κέντρο! Γιατροί, 
νοσηλευτές και λοιπό προσωπικό του Παίδων Πεντέ
λης πραγματοποίησαν χθες το πρωί συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας έξω από το κτίριο του νοσοκομείου, με 
τη συμμετοχή της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργα
ζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία, που χθες διαδή
λωσε στο υπουργείο Υγείας (που αποφάσισε να μην 
γίνει η εφημερία της Κυριακής) διεκδικώντας άμεση 
ενίσχυση και όχι ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ.

«“Οχι” στην υποβάθμιση του Παίδων Πεντέλης - 
“Ναι” στη συνέχιση των 24ωρων εφημεριών» έγρα
φε το πανό των εργαζομένων, που ζητούν να συνεχί- 
σουν τις εφημερίες, προκειμένου να μπορούν απρό
σκοπτα να στηρίζουν τα άρρωστα παιδιά.

Χαρακτηριστικές ήταν οι δηλώσεις της παιδιά
τρου και διευθύντριας της Ιατρικής Υπηρεσίας του 
νοσοκομείου Στέλλας Κωσταρίδου, η οποία παρατή
ρησε όη πρώτη φορά βλέπει να θέλουν οι εργαζόμε
νοι να εργαστούν και να μην τους αφήνει η Πολιτεία! 
Αφού επεσήμανε επίσης πως η κυβέρνηση θα έπρε
πε να τους επιβραβεύει και όχι να τους τιμωρεί, υπο
γράμμισε με νόημα το αυτονόητο, δηλαδή ότι «νοσο
κομείο χωρίς εφημερία δεν υπάρχει».

Τους εργαζομένους στηρίζει και η Ομοσπονδία 
Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας, που χα
ρακτήρισε σε ανακοίνωσή της απαράδεκτη την από
φαση της κυβέρνησης για την αναστολή της γενικής 
εφημερίας και των τακτικών ιατρείων, τονίζοντας όη 
το νοσοκομείο οδηγείται ουσιαστικά σε «λουκέιο», 
με ανυπολόγιστες συνέπειες για την υγεία των παι
διών. Απαντώντας σε όλα όσα παραθέτουν οι εργα
ζόμενοι, η κυβέρνηση επέλεξε να ποινικοποιήσει τον 
αγώνα τους, με το υπουργείο Υγείας να καταθέτει το 
πρωί της Πέμπτης αγωγή για να κηρυχθεί παράνομη 
η χθεσινή 24ωρη απεργΐα-πρότυπο, όπως και έγινε.
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1  Καρφιά από Καπραβέλο σε Μητσοτάκη για το ΕΣΥ!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

200.1 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καρφιά από 
Καπραβέλο σε 

Μητσοτάκη
για το ΕΣΥ!

ΤΗΝ ώρα που η κυβέρνηση, διά στόματος 
μάλιστα του Κυριάκου Μητσοτάκη, καλλι
εργεί κλίμα εφησυχασμού για τη μετάλλα
ξη Ομικρον, η κατάσταση στα δημόσια νο
σοκομεία αποδεικνύει πως τα πράγματα 
για τη χώρα μας είναι τελείως διαφορετι
κά. «Δεχόμαστε πολύ μεγάλη πίεση, κυρί
ως από τη Δέλτα. Δεν έχουμε δει το 50%- 
50% (σ.σ.: σε Δέλτα και Ομικρον), ένα 10% 
είναι Ομικρον. Μας κάνει εντύπωση ότι 
επιμένει η Δέλτα, έχουμε νέες μολύνσεις. 
Η Ομικρον δεν εκτοπίζει τη Δέλτα και είναι 
ανησυχητικό αυτό» αποκάλυψε ο διευθυ
ντής της Β’ ΜΕΘ του Νοσοκομείου «Παπα- 
νικολάου» Νίκος Καπραβέλος (φωτό) και 
ξεκαθάρισε: «Οι μονάδες μας είναι γεμά
τες, οι ΜΕΘ είναι γεμάτες, έχουμε γεμίσει 
πέντε κλινικές κι ακουμπάμε την έκτη. Εί
ναι πάρα πολλοί οι διασωληνωμένοι. Στην 
Εντατική έχουμε μόνο περιστατικά Δέλτα... 
Σης εντατικές είναι όλοι ανεμβολίαστοι».

Μάλιστα, ο Νίκος Καπραβέλος δεν 
απέφυγε να σχολιάσει τη συνέντευξη του 
πρωθυπουργού και ης αναφορές του Κυ
ριάκου Μητσοτάκη στη διαχείριση της 
πανδημίας και την ενίσχυση του ΕΣΥ. 
Αναφορικά με ης προσλήψεις υγειονομι
κών, είπε όη δεν δίνονται ουσιασηκά κί
νητρα στους επιστήμονες ώστε να εντα
χθούν στο Εθνικό Σύστημα Υγείας, με 
αποτέλεσμα να αναζητήσουν εργασία στον 
ιδιωυκό τομέα, είτε ως μισθωτοί ιδιωτικών 
κλινικών είτε ως ελεύθεροι επαγγελμαήες.

Παράλληλα, ο κ. Καπραβέλος «ξεμπρό- 
σηασε» και ης επικοινωνιακές μεθοδεύ
σεις του Μαξίμου, που εγκαινίαζε ΜΕΘ με 
τη χρηματοδότηση χορηγών, ενώ δεν εί
χε εξασφαλίσει προσωπικό για τη λεπουρ- 
γΐα τους και συνεχίζει να μη δίνει τα κίνη
τρα για να βρεθεί. «Ακόμα και σήμερα οι 
σύγχρονες ΜΕΘ, δωρεά της Γιάννας Αγ- 
γελοπούλου, παραμένουν χωρίς προσω
πικό, με αποτέλεσμα να μη λειτουργούν!» 
αποκάλυψε ο διευθυντής ΜΕΘ του «Πα- 
πανικολάου». Σχολιάζοντας την εξαγ
γελία Μητσοτάκη περί
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1  «Στοπ» στον υποχρεωτικό εμβολιασμό στις ΗΠΑ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

161.58 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Στοπ» στον 
υποχρεωτικό 
εμβολιασμό 
ousHIIA

Δικαστικό μπλόκο στο 
διάταγμα Μπάιντεν

«ΠΑΓΩΝΟΥΝ» οι προσπάθει
ες του Μπάιντεν να καταστή
σει υποχρεωτικό τον εμβολι
ασμό εργαζομένων σας ΗΠΑ. 
Το Ανώτατο Δικαστήριο ακύ
ρωσε την απόφαση του Αμε
ρικανού προέδρου να επιβά
λει τον υποχρεωτικό εμβο
λιασμό των εργαζομένων σε 
επιχειρήσεις που απασχο
λούν περισσότερα από 100 
άτομα.

Το Ανώτατο Δικαστήριο 
έκρινε, ωστόσο, έγκυρο τον 
υποχρεωτικό εμβολιασμό 
για τον κορονοϊό όσων εργά
ζονται σε δομές Υγείας που 
χρηματοδοτούνται από ομο
σπονδιακά κονδύλια. Η Ομο
σπονδιακή Υπηρεσία Ασφά
λειας και Υγείας στην Ερ
γασία (OSHA) είχε εκδώσει 
απόφαση που αφορούσε ης 
επιχειρήσεις οι οποίες απα
σχολούν τουλάχιστον 100 
εργαζομένους.

Η πολιτική αυτή αφο
ρούσε περισσότερους από 
80.000.000 υπαλλήλους. 
Ομως, η Πολιτεία του Οχάιο 
και μια ένωση επιχειρηματι
ών προσέφυγαν στο Ανώτα
το Δικαστήριο, ζητώντας την 
ακύρωσή της, και δικαιώθη
καν.

Η απόφαση
Με ψήφους 6 (όλοι οι συ
ντηρητικοί δικαστές) ένανη 3 
(οι φιλελεύθεροι), το Ανώτα
το Δικαστήριο μπλόκαρε την 
απόφαση Εφετείου του Σινσι- 
νάη που είχε δώσει το πράσι
νο φως από ης 17 Δεκεμβρί
ου ώστε να προχωρήσουν οι 
εμβολιασμοί.

Η άλλη εντολή, την οποία 
έκρινε έγκυρη το Ανώτα
το Δικαστήριο με ψήφους 5 
(τρεις φιλελεύθεροι και δύο 
συντηρητικοί δικαστές) ένα
ντι 4 (οι υπόλοιποι συντη
ρητικοί δικαστές), αφορού
σε τον εμβολιασμό περίπου
10.300.000 εργαζομένων σε
76.000 δομές Υγείας, που 
λαμβάνουν χρήματα από τα 
ασφαλιστικά προγράμμα
τα Medicare και Medicaid. 
Οι εργαζόμενοι σε αυτές τις 
δομές θα πρέπει να εμβολια
στούν μέχρι τα τέλη Φεβρου
άριου. Και η Γερουσία είχε 
ταχθεί εναντίον του υποχρε- 
ωυκού εμβολιασμού.
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1  Ερχονται προσλήψεις 4.000 μόνιμων νοσηλευτών
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ

ΣΑΒΒΑΤΟΚΥΡΙΑΚΟ
Σελ.: 1,68-69 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1132.07
cm²

Κυκλοφορία: 24590

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υ ΡΕΠΟΡΤΑΖ ΜΑΡΘΑ ΚΑΪΤΑΝΙΛΗ Σ. ΙΟ, 66, 68-69
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1  Ερχονται προσλήψεις 4.000 μόνιμων νοσηλευτών
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ

ΣΑΒΒΑΤΟΚΥΡΙΑΚΟ
Σελ.: 1,68-69 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-01-2022

ΣΑΒΒΑΤΟΚΥΡΙΑΚΟ 15-16 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2022k 68 ΤΑ ΝΕΑ ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ

Τ
η «μαύρη τρύπα» των ανεμ- 
βολίαστων υγειονομικών 
που βρίσκονται σε αναστολή 
επιχειρεί να συρρικνώσει με ταχείς 

ρυθμούς η ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας, δρομολογώντας προκήρυξη 
4.000 μόνιμων θέσεων νοσηλευτικού 
προσωπικού, ενισχύοντας τις δομές 
όλης της χώρας. Η κίνηση αυτή απο
τελεί μια πρώτη θεραπεία στο κενό 

ί^ιου πληγώνει σήμερα το ΕΣΥ και 
ενδέχεται να γίνει επίσης... μόνιμο, 
εάν τελικά κλειδώσει η σκέψη περί 
νέας ρύθμισης που θα αποκλείει από 
τις υπηρεσίες Υγείας όποιον είναι 
ανεμβολίαστος.

Ετσι, στην περίπτωση που ληφθεί 
η απόφαση αυτή - υποδεικνύοντας 
πως η πανδημία διαμορφώνει ένα 
διαφορετικό αύριο στα εργασιακά πε
ριβάλλοντα, με έμφαση στους πλέον 
νευραλγικούς χώρους - σημαίνει πως 
εφεξής όποιος δεν έχει εμβολιαστεί 
δεν θα έχει τη δυνατότητα να διεκ- 

^ δικήσει θέση σε υπηρεσία Υγείας. 
Συνεπακόλουθα, για όσους είναι σε 
αναστολή θα ανοίξει ο δρόμος για να 
καταγγελθεί η σύμβασή τους.

ΕΚΤΟΣ 4.727 ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ. Ανα
λυτικότερα, έως και σήμερα 4.727 
εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία 
παραμένουν ανεμβολίαστοι έναντι 
της λοίμωξης Covid-19 και συνεπώς 
σε αναστολή εργασίας. Από αυτούς, 
οι 495 είναι γιατροί, οι 2.416 νοση
λευτές, οι 698 διοικητικοί και οι 1.118 
είναι λοιπό προσωπικό. Υπενθυμίζε
ται, δε, ότι τον περασμένο Σεπτέμβριο 

αριθμός των μη εμβολιασμένων 
εργαζομένων στο ΕΣΥ άγγιζε τους

Ερχονται προσλήψεις 
4.000 μόνιμων νοσηλευτών
Η «μαύρη τρύπα» 
στα νοσοκομεία από 
ious ανεμβολίαστους 
υγειονομικοί^ που 
βρίσκονται σε αναστολή 
και οι συζητήσει περί 
veas ρύθμισης που 
θα αποκλείει από 
tis υπηρεσίες Υγείας 
όσους δεν έχουν 
εμβολιαστεί

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ 
ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

7.000, στο μεταξύ όμως ορισμένοι 
νόσησαν και συνεπώς επέστρεψαν 
με το πιστοποιητικό νόσησης.

Υπό τα δεδομένα αυτά, σύμφωνα 
με πηγές του υπουργείου Υγείας, 
και ενόσω η κρίσιμη αυτή συζήτηση 
βρίσκεται σε εξέλιξη, έχει οριστεί 
στο ημερολόγιο ως καταληκτική 
ημερομηνία για την εφαρμογή των 
τελικών αποφάσεων η 31η Μαρτίου. 
Ηδη άλλωστε, από τα τέλη Δεκεμβρί
ου ο Θάνος Πλεύρης είχε δώσει ένα 
πρώτο στίγμα για τις κυβερνητικές 
προθέσεις όταν σημείωνε πως «μέχρι 
τις 31 Μαρτίου δεν θα επιστρέψουν 
στα καθήκοντά τους όσοι δεν έχουν 
εμβολιαστεί. Με τα δεδομένα της 
πανδημίας είναι ξεκάθαρο ότι το μέ
τρο θα παραμείνει όχι μόνο γι’ αυτό 
το τρίμηνο. Συνεπώς όσοι θέλουν να 
είναι στο ΕΣΥ, καλούνται να πάρουν 
σε αυτό το τρίμηνο μια απόφαση αν 
θα εμβολιαστούν ή δεν θα εμβολι
αστούν και θα θέσουν οι ίδιοι τον 
εαυτό τους εκτός του ΕΣΥ. Εξετάζεται 
να μη δοθεί άλλη παράταση αναμο
νής. Η μονιμοποίηση του μέτρου του 
εμβολιασμού είναι υπό εξέταση».

Παρ’ όλα αυτά, στην οδό Αρι- 
στοτέλους αναγνωρίζουν ότι 
στην περίπτωση απόλυσης 
των μη εμβολιασμένων 
υγειονομικών οι δομές 
υγείας θα μετρούν ση
μαντικές απώλειες, 
συνυπολογίζοντας 
και τις δρομολογού
μενες συνταξιοδοτή
σεις. Αλλωστε, πριν 
ακόμη ξεσπάσει η παν
δημία, οι εκπρόσωποι του 
κλάδου επαναλάμβαναν σε 
κάθε ευκαιρία το πάγιο αίτημα 
για μόνιμες προσλήψεις, εστιά
ζοντας στην υποχρηματοδό- 
τηση και την υποστελέχωση 
(με έμφαση στο νοσηλευτικό 
προσωπικό) του ΕΣΥ.

ΝΕΕΣ ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗ
ΤΕΣ. Εν τω μεταξύ, τα 
τελευταία δύο και πλέον 
χρόνια οι αδυναμίες του 
συστήματος αναδείχθη- 
καν ακόμη περισσότερο, 
θέτοντας παράλληλα νέες

icAAO EVMPh 
πογ Ανοιξαν 
τί\ 2Χ0Λ6Α...

KJA βΓΟΥΝ 
ίΑ UPOYSMfVTA 

ΚΑΙ ΛΙΓΟ 6ΞΩ 
Απο Tft ΧττιτιΑ /
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1  Ερχονται προσλήψεις 4.000 μόνιμων νοσηλευτών
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ

ΣΑΒΒΑΤΟΚΥΡΙΑΚΟ
Σελ.: 1,68-69 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-01-2022

προτεραιότητες στη χάραξη της πο
λιτικής για την Υγεία. Είναι ενδει
κτικό ότι, σύμφωνα με τους ειδικούς 
του ΟΟΣΑ, στα τέλη του 2020 το 
ΕΣΥ συνέχιζε να χαρακτηρίζεται 
από μικρή αναλογία νοσηλευτών 
σε σχέση με τον πληθυσμό της. Πιο 
συγκεκριμένα, όπως προκύπτει από 
τα συγκεκριμένα δεδομένα, αναλο
γούσαν τότε 3,4 νοσηλευτές ανά 
1.000 κατοίκους, έναντι 8,2 ανά 
1.000 του μέσου όρου της ΕΕ, με 
την εικόνα να παραμένει έως σήμερα 
προβληματική.

Υπό το πρίσμα αυτό, η πρόσλη
ψη 4.000 μόνιμων νοσηλευτών θα 
αποτελέσει μία σημαντική ανάσα 
για τα νοσοκομεία της χώρας, που 
επί 24 μήνες πολιορκούνται από τον 
πανδημικό ιό. Ειδική ομάδα στην 
οδό Αριστοτέλους, μετά την επεξερ
γασία των αναγκών ανά περιφέρεια 
και υγειονομική μονάδα, έχει ήδη 
καταλήξει στην κατανομή των θέ
σεων ώστε το επόμενο διάστημα 
να τρέξει η συγκεκριμένη προκή
ρυξη. Παράλληλα όμως στελέχη του 
υπουργείου Υγείας επεξεργάζονται 
όλα τα σενάρια σε συνεργασία με το 
υπουργείο Εσωτερικών για την ανα- 
πλήρωση των χιλιάδων ακόμη κενών 
που θα προκόψουν στην περίπτωση 
που δεν καμφθεί η αντίσταση των 
μη εμβολιασμένων υγειονομικών.

Οι δύο λύσεις που προκρίνονται 
είναι η άμεση προκήρυξη των θέσε
ων στη βάση του κανόνα 1:1 (δηλαδή 
μία πρόσληψη για μία αποχώρηση), 
ενώ στο τραπέζι βρίσκεται και η 
πρόταση να μετατραπούν σε οκτά
μηνες οι τρίμηνες συμβάσεις.

.. η

ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ 
& ΣΤΕΡΕΑΣ 
ΕΛΛΑΔΑΣ

Νοσηλευτικό
προσωπικό

Ιατρικό
προσωπικό

ΠΕΙΡΑΙΩΣ
ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ 
ΣΕ ΑΝΑΣΤΟΛΗ

ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΑ
ΠΕΛΟΠΟΝΗΕ· 
IONIAN ΝΗΣΗ 
ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ 
ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ

Διοικητικό
προσωπικό

Λοιπό
προσωπικό

3η ΥΠΕ
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ

ΘΕΣΕΙΣ ΠΡΟΣ ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ 
4.000 ΜΟΝΙΜΟΝ

# ΔΕ: ΔευτεροΒάθμιαε εκπαίδευσηε
• ΠΕ: Πανεπιστημιακήε εκηαίδευσηε 
Φ ΤΕ: Τεχνολογικήε εκπαίδευσηε
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1  Μονοκλωνικά τέλος, πού θα δίδονται τα αντιιικά
χάπια

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

466.21 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μονοκλωνικά τέλ os,
πού θα δίδονται
τα αντιιικά χάπια

Γράφει η
Καιερίνα Παπακωστοπούίϊου 

kpapakosto@yahoo.grΜ
ονοκλωνικάτέλος. Η παρτίδα 
των 2.000 μονοκλωνικών που εί
χε λάβει η χώρα μας εξαντλήθη
κε και στπ μάχη ενάντια στον κο- 
ρονοϊό μπαίνουντα 10.000 αντιιικά χάπια. 0 
τρόπος χορήγησής τους όπως και οι κατηγο

ρίες ασθενών που θα τα λάβουν είναι ακριβώς 
ίδιες με των μονοκλωνικών, με εξαίρεση τις 
εγκύους.

Άρα πρόκειται για ομάδες υψηλού κινδύ
νου, όπως μεταμοσχευμένους, καρκινοπα
θείς, πάσχοντες από κυστική ίνωση, σακχα
ρώδη διαβήτη, χρόνια ηπατική νόσο, καρ- 
διαγγειακήνόσο, άτομα που εμφανίζουν αρ
τηριακή υπέρταση. Στην αρχήτηςνόσησης 
και μέχρι πέντε μέρες από την έναρξη των 
συμπτωμάτων, ο γιατρόςτου ασθενούςθα κά
νει αίτηση στην πλατφόρμα μετπ συγκατάθε
ση, φυσικά, του αρρώστου για τη χορήγηση 
του νέου φαρμάκου. Η αίτηση αυτή θα περνά
ει για έγκριση από μια μικρή επιτροπή ειδι
κών όπως ακριβώς γινόταν με τα μονοκλωνι- 
κά και στη συνέχεια, αν ο ασθενής νοσηλεύε
ται, τα έχει ανάγκη και πληροί τις προϋποθέ
σεις, θα τα παίρνει από το νοσοκομείο. Αν εί
ναι εξωτερικός ασθενής, τότε θα τα προμη
θεύεται απότα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ.

0 καθηγητής Πνευμονολογίας και μέλος 
της επιτροπής που θα εγκρίνειτα αντιιικά Στέ
λιος Λουκίδης είπε στονΣΚΑΙ: «Είναι πολύ 
σημαντικό ότι μετά χάπια δεν θα έχουμε 
απώλεια χρόνου. Γιατί μετά μονοκλωνικά 
έπρεπε να γίνει έγχυση σε ενδονοσοκομει- 
ακό περιβάλλον». Διεθνής ομάδα ειδικών του 
Παγκόσμιου Οργανισμού Υγείας (ΠΟΥ) συ
στήνει δύο νέα φάρμακα στο θεραπευτικό 
«οπλοστάσιο» κατά της Covid-19. Πρόκειται

για το φάρμακο baricitinib, που χρησιμοποι
είται επίσης κατά της ρευματοειδούς αρθρίτι
δας, καιτο μονοκλωνικά αντίσωμα sotrovi- 
mab. Η σύσταση είναι το πρώτο να δοθεί σε 
ασθενείς με βαριά ή απειλητική για τη ζωή 
Covid-19.Όσον αφορά το δεύτερο, ο ΠΟΥ συ- 
νιστά τπ χρήση του σε ασθενείς με μπ σοβαρή 
Covid-19, όμως μόνο σε όσους κινδυνεύουν 
περισσότερο να εισαχθούν σε νοσοκομείο.

Αμφιβολίες
Ωστόσο οι ειδικοί έχουν διατυπώσει αμφι

βολίες για την αποτελεσμ ατικότητα των μονο
κλωνικών σε σχέση μετην αντιμετώπιση της 
Όμικρον. Με γραπτή ανακοίνωση ο Πανελλή
νιος Σύνδεσμος ΙατρικώνΔιαγνωστικών Κέν
τρων ανέφερε χθες πως η μέγιστπ νόμιμη τι
μή για το PCR είναι τα 47 ευρώ, ανεξαρτήτως 
του χρόνου έκδοσηςτου αποτελέσματος.

Και όλα αυτά ενώ η εβδομάδα έκλεισε με 
πτώσπ κρουσμάτων στα 19.772,72 θανάτους 
και 679 διασωληνωμένους, οι 565 από αυ
τούς ανεμβολίαστοι. Τα κρούσματα στην Αττι
κή ήταν 7.295 και 1.939 στπ Θεσσαλονίκη.

Κάτω οπό 20.000 έπεσαν τα 
κρούσματα - Δύο νέα φάρμακα 
στο θεραπευτικό «οπάοστάσιο»
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1  Θρήνος! «Έσβησε» 14χρονος από κορωνοϊό
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

84.77 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Bprivos! «Έσβησε» 14xpovos

Σοβαρά προβλήματα υγείαε αντιμετώπιζε το 14χρονο αγόρι από 
τη Φθιώτιδα που έχασε τη ζωή του, καθώε ρόδιε λίγεε μέρεε πριν 
είχε προσβληθεί με κορωνοϊό.Όπωε αποκάλυψε ο Μιχάληε Γιαν- 
νάκοε, πρόεδροε τηε ΠΟΕΔΗΝ, το παιδί αντιμετώπιζε και άλλα προ
βλήματα.

Σημειώνεται πωε το αγόρι μεταφέρθηκε στιε 111ανουάριου στο 
νοσοκομείο Λαμίαε από χωριό τηε Ανατολικήε Φθιώτιδαε με συ
μπτώματα κορωνοϊού. Οι γιατροί διαπίστωσαν πωε τόσο ο 14χρο- 
νοε όσο και οι γονείε του νοσούσαν με κορωνοϊό. Στο νοσοκομείο 
Λαμίαε οι γιατροί έκριναν πωε το παιδί έπρεπε να μεταφερθεί άμε
σα στην Αθήνα, καθώε η κατάσταση τηε υγείαε του επιδεινωνόταν 
συνεχώε.

Όπωε είπε ο Μιχάληε Γιαννάκοε: «Το αγοράκι είχε πολλά προ
βλήματα και έπαιρνε και στο σπίτι του οξυγόνο».
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1  “Συνολική αναδιοργάνωση στο Σύστημα και τη
χωροταξία των δομών υγείας”

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

709.07 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΠΙΣΚΕΨΗ ΞΑΝΘΟΥ ΣΤΗ ΜΕΣΣΗΝΙΑ

“Συνολική αναδιοργάνωση 
στο Σύστημα και τη χωροταξία 

των δομών υγείας”
U Γ να σχέδιο αποσυμπίεσης των δημόσιων νοσοκομείων για να μπορέσουν να συνεχίσουν 

να παρέχουν υπηρεσίες και σιους υπόλοιπους ασθενείς” ζήιησε ο ιομεάρχης Υγείας και 
βουλευτής Ρεθύμνου του ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτική Συμμαχία Ανδρέας Ιανθός, κατά τη χθεσινή 
του επίσκεψη στο Νοσοκομείο Καλαμάτας μαζί με τον βουλευτή Μεσσηνίας Αλέξη Χαρίτση.

Ο κ. Ξανθός σημείωσε πως “χρειάζεται 
μια συνολική αναδιοργάνωση και το Σύ
στημα Υγείας και η χωροταξία των δομών 
και η ανάπτυξη νέων υπηρεσιών. Να υπάρ
ξει μια σοβαρή επένδυση προοπτικής για 
το Σύστημα Υγείας, τώρα που είναι ευρύ
τατα αναγνωρισμένη η αξία και των δομών 
και των ανθρώπων”.

Κατηγόρησε την κυβέρνηση πως “ο 
έλεγχος της πανδημίας έχει χαθεί εδώ 
και καιρό. Εχει τραγική ευθύνη για τις ολι
γωρίες και τις ανεπάρκειες, το έλλειμμα 
προετοιμασίας και την απόδοση του Συ
στήματος Υγείας, η οποία είναι πια με 
όλους τους επιδημιολογικούς δείκτες ιδι
αίτερα προβληματική και σε σύγκριση με 
την Ευρώπη”.

Ο Αλ. Χαρίτσης επεσήμανε ότι “ο εξορ- 
θολογισμός του υγειονομικού χάρτη της 
χώρας πρέπει να περιλαμβάνει τη στήριξη 
και την ενίσχυση των περιφερειακών νο
σοκομείων και όχι τη συρρίκνωση ή το 
κλείσιμό τους”, αναφερόμενος στο Νο
σοκομείο Κυπαρισσίας.

Οι δύο βουλευτές και τομεάρχες του 
ΣΥΡΙΖΑ επισκέφθηκαν χθες το Νοσοκομείο 
Κυπαρισσίας, το Κέντρο Υγείας Μελιγαλά 
και το Νοσοκομείο Καλαμάτας.

Στο νοσοκομείο της μεσσηνιακής πρω
τεύουσας είχαν πολύωρη συζήτηση με 
τους γιατρούς και τους εργαζόμενους στη 
μονάδα, καθώς και με τον διευθυντή του 
Κέντρου Υγείας Καλαμάτας Παναγιώτη 
Κατσαφάδο, ενώ ακολούθησε συνάντηση 
με τη διοικήτρια Ελένη Αλειφέρη.

ΠΑΡΑ ΠΟΛΛΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ - 
ΥΠΟΣΤΕΛΕΧΩΣΗ

Στις δηλώσεις που έγιναν, ο Αλέξης 
Χαρίτσης παρατήρησε ότι “τα προβλήματα 
είναι πάρα πολλά, κυρίως γιατί στο Δημόσιο 
Σύστημα Υγείας μας ενδιαφέρουν οι άν
θρωποι. Η υποστελέχωση μέσα στην πε
ρίοδο της πανδημίας έχει οξυνθεί ακόμη 
περισσότερο, αντί να αντιμετωπιστεί” και 
σημείωσε: “Είναι ένα τεράστιο πρόβλημα,

όπως και προβλήματα που έχουν να κά
νουν με το γεγονός ότι η Πρωτοβάθμια 
Υγεία έμεινε εκτός της διαχείρισης αυτής 
της μεγάλης πρόκλησης της πανδημίας. 
Τα προβλήματα στην περιφέρεια και του 
νομού μας είναι πολύ μεγάλα. Τα διαπι
στώσαμε και στον Μελιγαλά και στην Κυ
παρισσία, όπου εκεί η θέση μας είναι απο
λύτως ξεκάθαρη. Πρέπει να ξεχαστεί από 
την κυβέρνηση -γιατί ακούμε διάφορα- 
κάθε σκέψη περί κλεισίματος του Νοσο
κομείου Κυπαρισσίας. Ο εξορθολογισμός 
του υγειονομικού χάρτη της χώρας πρέπει 
να περιλαμβάνει τη στήριξη και την ενίσχυση 
των περιφερειακών νοσοκομείων και όχι 
τη συρρίκνωση ή το κλείσιμό τους. Η πε

ριοχή μας έχει ανάγκη από περισσότερη 
υγειονομική περίθαλψη, από περισσότερο 
υγειονομικό προσωπικό, από στήριξη από 
το κράτος και Βεβαίως δεν μπορούμε να 
αντιμετωπίσουμε τις προκλήσεις της παν
δημίας, αλλά για να μην το ξεχνάμε, επειδή 
το Σύστημα Υγείας δεν αφορά μόνο μία 
νόσο, αλλά συνολικά την περίθαλψη του 
πληθυσμού όλες τις προκλήσεις που 
υπάρχουν αυτή τη στιγμή στο υγειονομικό 
πεδίο”. Εκτίμησε ότι ήταν μια πολύ γόνιμη 
περιοδεία και ευχαρίστησε τον Ανδρέα 
Ιανθό “για την παρουσία του και τις πο
λύτιμες απόψεις που κατέθεσε και σε μας 
και στους ανθρώπους που δίνουν αυτή 
τη στιγμή τη μάχη στην πρώτη γραμμή,

τους γιατρούς, τους νοσηλευτές και όλο 
το προσωπικό του υγειονομικού συστή
ματος”.

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΜΕ 
ΛΙΓΟΤΕΡΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ

Αρχικά, ο κ. Ξανθός αναφέρθηκε στο 
νοσοκομείο “που έχει σηκώσει ένα πολύ 
σημαντικό Βάρος και της φροντίδας Covid 
στην ευρύτερη περιοχή και που συνεχίζει 
να παρέχει υπό πολύ αντίξοες συνθήκες, 
όμως, με λιγότερο προσωπικό και πιο 
κουρασμένο ανθρώπινο δυναμικό, αξιό
πιστες υπηρεσίες, χάρις κυρίως στο φι
λότιμο των εργαζομένων”. Εκτίμησε ότι 
“η υγειονομική κρίση παρατείνεται, ο έλεγ

χος της πανδημίας έχει χαθεί εδώ και και
ρό” και επέκρινετην κυβέρνηση πως “έχει 
τραγική ευθύνη για τις ολιγωρίες και τις 
ανεπάρκειες, το έλλειμμα προετοιμασίας 
και την απόδοση του Συστήματος Υγείας, 
η οποία είναι πια με όλους τους επιδημιο- 
λογικούς δείκτες ιδιαίτερα προβληματική 
και σε σύγκριση με την Ευρώπη”.

Ζήτησε να προκύψει “ένα σχέδιο απο
συμπίεσης των δημόσιων νοσοκομείων 
για να μπορέσουν να συνεχίσουν να πα
ρέχουν υπηρεσίες και στους υπόλοιπους 
ασθενείς”, εξηγώντας “γιατίστη χώρα δεν 
έχουμε μόνο ασθενείς που νοσούν από 
Covid, έχουμε και την υπόλοιπη νοσηρό
τητα του πληθυσμού. Και αυτό για να γίνει 
πρέπει ειδικά στα μεγάλα αστικά κέντρα 
να υπάρχει σχεδιασμένη εμπλοκή και του 
ιδιωτικού τομέα, των μεγάλων ιδιωτικών 
θεραπευτηρίων και όχι ευνοϊκή και επιλε
κτική συνεργασία, οπότε Βολεύει τους 
κλινικάρχες. Επίσης, πρέπει να εμπλακούν 
οι δομές των Ενόπλων Δυνάμεων και 
αυτό δεν έχει γίνει και να σταματήσει το 
ΕΣΥ να σηκώνει όλο το Βάρος της φρον
τίδας των ασθενών με κορονοϊό”.

Ο κ. Ξανθός ζήτησε “να υπάρξει μια 
σοβαρή επένδυση προοπτικής για το Σύ
στημα Υγείας, τώρα που είναι ευρύτατα 
αναγνωρισμένη η αξία και των δομών και 
των ανθρώπων” και τόνισε: “Χρειάζεται 
μια συνολική αναδιοργάνωση και το Σύ
στημα Υγείας και η χωροταξία των δομών 
και η ανάπτυξη νέων υπηρεσιών, οι οποίες 
έχουν έρθει στο προσκήνιο και η πανδημία 
ανέδειξε το διαχρονικό έλλειμμα στη χώρα 
μας. Οπως είναι για παράδειγμα ο θεσμός 
του οικογενειακού γιατρού, η κοινοτική 
φροντίδα, η κατ’ οίκον φροντίδα και πα
ρακολούθηση χρονίως πασχόντων, η επεί
γουσα ιατρική, οι δομές μετανοσοκομει- 
ακής παρακολούθησης και αποκατάστα
σης. Υπάρχει ένα πλέγμα υπηρεσιών οι 
οποίες με βάση τις νέες ανάγκες που έχει 
φέρει στο προσκήνιο η πανδημία, να στη- 
ριχθούν και να αναβαθμιστούν". Γ.Σ.

ΕΣΥ ΧΩΡΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗ
Αναφερόμενος στο προσωπικό του ΕΣΥ, ασκώντας έντονη 

κριτική στην κυβέρνηση, παρατήρησε ότι “αυτό τον καιρό 
δίνει τη μάχη με λιγότερες δυνάμεις, χωρίς την αναγκαία 
υποστήριξη με προσωπικό και χωρίς προοπτική για τη 
βελτίωση της κατάστασης, για την αναβάθμιση και των ερ
γασιακών και των μισθολογικών συνθηκών του και της αν
τιμετώπισης διαχρονικών θεσμικών ελλειμμάτων, όπως 
είναι η ένταξη στα Βαρέα και ανθυγιεινά του υγειονομικού 
προσωπικού, χωρίς προοπτική εργασιακή για τους συμβα- 
σιούχους, χωρίς μηχανισμό αυτόματης αναπλήρωσης των 
κενών που υπάρχουν καθημερινά, λόγω συνταξιοδότη- 
σης”.

Επεσήμανε ότι θεωρούν “προτεραιότητα αυτή την περίοδο 
με αυξημένα υγειονομικά στάνταρντ, να επιστρέφουν οι ερ
γαζόμενοι που είναι σε αναστολή, οι 6.500 υγειονομικοί 
που πρέπει να συμβάλουν σε αυτή τη φάση στην αξιοπρεπή 
διαχείριση της κρίσης" και πρόσθεσε: “Πρέπει, όμως, να 
υπάρξει ταυτόχρονα και προοπτική μονιμοποίησης και πα
ραμονής στο Σύστημα Υγείας των ανθρώπων οι οποίοι εδώ 
και πολλά χρόνια συνεχίζουν είτε ως επικουρικό προσωπικό 
είτε ως συμβασιούχοι του ΟΑΕΔ να προσφέρουν τις υπηρεσίες 
τους”.

Ακόμα, δήλωσε ότι “η κυβέρνηση δεν έχει βγάλει κανένα 
συμπέρασμα από αυτή την κρίση, αντιμετωπίζει την πανδημία 
ως μία παρένθεση που θα κλείσει σύντομα. Αυτό δεν έχει

καμία βάση επιδημιολογική κι επιστημονική. Η μετάλλαξη 
Ομικρον συνεχίζει και από ότι φαίνεται θα συνεχίζει για 
αρκετά μεγάλο διάστημα να πιέζει τα Συστήματα Υγείας. 
Πρέπει να οργανωθούμε στην προοπτική μιας μακροπρό
θεσμης αντιμετώπισης της πανδημίας και των παρενεργειών 
της και όχι μιας σύντομης παρένθεσης και μιας μπάρας που 
θα περάσει γρήγορα".

Τέλος, εκτίμησε ότι “υπάρχουν πολλά πράγματα που 
πρέπει να γίνουν και στο πεδίο του ελέγχου της διασποράς, 
των παρεμβάσεων που πρέπει να γίνουν σε χώρους υπερ- 
μετάδοσης και σε χώρους που λειτουργούν ως επιταχυντές 
της διασποράς του ιού στο γενικό πληθυσμό. Και αυτοί 
είναι οι χώροι εργασίας, οι κλειστές δομές και οι χώροι που 
έχουν σχέση με την ψυχαγωγία και τη διασκέδαση και η κα
θημερινή κοινωνική συνάθροιση, οι κοινωνικές εκδηλώσεις, 
οι αθλητικές.

Σε όλο αυτό το πεδίο πρέπει να υπάρξουν αυστηρότερα 
υγειονομικά στάνταρντ για να ελεγχθεί η διασπορά, να 
υπάρχει εύκολη και δωρεάν πρόσβαση σε αξιόπιστο testing, 
για να έχουμε έγκαιρη διάγνωση και καλή ιχνηλάτηση των 
κρουσμάτων και να γίνει η αναγκαία επιτάχυνση του εμβο- 
λιαστικού προγράμματος και η ενδυνάμωση του Δημόσιου 
Συστήματος Υγείας. Μόνο μέσα από ένα συνολικό πλέγμα 
παρεμβάσεων μπορούμε να ελπίζουμε σε μια καλύτερη 
διαχείριση αυτής της οξείας φάσης".
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1  Αναβάθμιση 80 νοσοκομείων
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 32 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

93.27 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αναβάθμιση 
80 νοσοκομείων
Να ενταθούν αναμένεται οχ διαδικασίεε για 
την προώθηση του μεγάλου έργου για την 
αναβάθμιση 80 νοσοκομείων στιε επτά υγει- 
ονομικέε περκρέρειεε τηε χώραε. Η πρόσφα
τη απόφαση του αναπληρωτή υπουργού 
Οικονομικών Θ. Σκυλακάκη για την ένταξη 
του έργου στο Ταμείο Ανάκαμψηε προβλέ
πει την εγγραφή στο Πρόγραμμα Δημοσίων 
Επενδύσεων συνολχκήε δαπάνηε 315 εκατ. 
ευρώ. Για φέτοε δεσμεύονται πιστώσειε τηε 
τάξεωε των 70 εκατ. ευρώ. Θα υλοποιηθεί ωε 
Σύμπραξη Δημόσιου και Ιδιωτικού Τομέα, 
με τη Μονάδα Συμβάσεων Στρατηγικήε Ση- 
μασίαε (PPF) του ΤΑΙΠΕΔ σε συνεργασία με 
το υπουργείο Υγείαε να υλοποιεί τιε απαι- 
τούμενεε ενέργειεε για την ωρίμανση του 
έργου, που πρέπει να έχει ολοκληρωθεί μέ
χρι το τέλοε του 2025.
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1  Στα…χαρακώματα για το «Παίδων Πεντέλης»
Πηγή: ΜΠΑΜ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1084.45
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΑΚΕΛΟΕ
COVID-19
Στα... χαρακώματα για 
το «Παίδων Πεντέλης»

Η μετατροπή του σε εμβολιαστικό κέντρο «κόκκινο πανί» 
για το ιατρικό και υγειονομικό προσωπικό! - Επιτάφιε 

και διάρκεια καραντΐναε ρίχνουν λάδι στπ φωτιά...
«Καζάνι που 
βράζει» ίο 
παιδιατρικό 
νοσοκομείο 
Πεντέλης!

Της
ΑΛΕΞΙΑΣ ΣΒΩΛΟΥ

ΠΟΛΕΜΟΣ έχει Ξεσπάσει με- 
ταΕύ υπουργείου Υγείας και 
υγειονομικών με το casus belli 
να περιλαμβάνει ns επιτάΞεις 
των γιατρών στπ Βόρεια Ελλά
δα και τη μετατροπή του νοσο
κομείου «Παίδων Πεντέλης» σε 
εμβολιαστικό κέντρο, ενώ πα
ράλληλα οΞύνεται η αντιπαράθε
ση με την αντιπολίτευση με «μό
λον της έριδος» την πενθήμερη 
διάρκεια της καραντίνας. Στο 
μέτωπο των επιτάΞεων οι 71 γι
ατροί της 3ns ΥΠΕ και οι 59 της 
4ης ΥΠΕ που έλαβαν τα φύλλα 
πορείας αντιδρούν στο γεγονός 
ότι ανάμεσάτους είναι 70xpovos 
υγειονομικός, αναισθησιολόγοι 
που είναι απαραίτητοι για τη λει
τουργία ιδιωτικών κλινικών και 
όλοι οι ιδιώτες πνευμονολό- 
γοι μιας συγκεκριμένης περιο
χής που αφήνουν τους ασθενείς 
τους Ξεκρέμαστους. «Λάδι στη 
φωτιά» του πολέμου ρίχνει και η 
απόφαση του υπουργείου Υγεί
ας να μετατρέψει το νοσοκομείο 
«Παίδων Πεντέλης» σε mega 
εμβολιαστικό κέντρο, ώστε να 
υπερδιπλασιαστούν οι εμβολι
ασμοί των παιδιών που γίνονται 
εκεί καθημερινά, με τις τέσσε
ρις εμβολιαστικές του γραμμές 
να αυΞάνονται σε περισσότερες 
από 10.

Μετά το άνοιγμα των σχο
λείων, η κυβέρνηση ρίχνει το 
βάρος στην επιτάχυνση του εμ- 
βολιαστικού προγράμματος για 
τα παιδιά και σηκώνει ψηλότε
ρα τον πήχη για τους εμβολια
σμούς μέσα στα νοσοκομεία, 
με το Παίδων «Αγία Σοφία» να 
πραγματοποιεί 600 καθημερινά, 
το «Αγλαΐα Κυριάκού» 400 και 
το «Παίδων Πεντέλης» 300 εμ
βολιασμούς.

Από τη δική της μεριά, η ανα- 
πληρώτρια υπουργός Υγείας 
Μίνα Γκάγκα εΞηγεί ότι το νο
σοκομείο «Παίδων Πεντέλης» 
δεν κλείνει. Η πρωινή του λει
τουργία (καθημερινή εφημερία 
από 8.00 π.μ. - 2.30 μ.μ.) συνε
χίζεται κανονικά, αλλά το νοσο
κομείο δεν θα κάνει τις δύο βρα
δινές εφημερίες (κάθε Δευτέρα 
και Πέμπτη) για 35 ημέρες, ενώ 
θα γίνεται κανονικά η εφημερία 
κάθε δεύτερη Κυριακή.

Επισημάνσεις
Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 

Μιχάλης Γιαννάκος απαντά επι- 
σημαίνοντας πως το τρίτο παιδι
ατρικό νοσοκομείο του λεκανο
πεδίου Αττικής στην Πεντέλη 
εΞυπηρετεί τη Βόρεια και Ανα
τολική Αττική και λόγω Αττικής 
Οδού και τη Στερεά Ελλάδα κι 
άλλες περιοχές όπως η Εύβοια 
ως ειδικό νοσοκομείο, καθώς 
έχει οδοντιατρικό τμήμα για 
ΑμΕΑ, παιδονευρολογικό τμή
μα, αΞιολογεί παιδιά για μαθησι

ακές δυσκολίες, πραγματοποιεί 
επεμβάσεις σπονδυλοδεσίας και 
επιπλέον δέχεται βαριά περιστα
τικά. «Παράλληλα, έχει εύκολη 
πρόσβαση και άνετο παρκινγκ, 
που τους προσδίδουν ιδιαίτε
ρα χαρακτηριστικά», σημειώνει 
ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ και 
ζητά να συνεχίσει απρόσκοπτα η 
λειτουργία του νοσοκομείου και 
οι εμβολιαστικές γραμμές να αυ- 
Ξηθούν σε οχτώ από τέσσερις.

Ο διευθυντής της παιδια
τρικής κλινικής του «Παίδων 
Πεντέλης», Κωνσταντίνος Πα-

παντζιμας, χαρακτηρίζει την 
απόφαση του υπ. Υγείας «οΞύ- 
μωρη», όταν την ίδια στιγμή η 
κυβέρνηση κάνει έκκληση στε- 
λέχωσης του ΕΣΥ. «Μας λένε 
ότι η νέα κατάσταση θα διαρκέ
σει ένα μήνα, αλλά δεν μπορείς 
να “Ξηλώνεις” και να Ξαναπα
τάς το on σε ένα νοσοκομείο μέ
σα σε λίγες ημέρες. Κι όλα αυ
τά, ενώ την τελευταία εβδομάδα 
βλέπουμε διαρκώς περιστατικά, 
όχι μόνο κορωνοϊού, αλλά και 
τις υπόλοιπες ιώσεις που πλήτ
τουν αυτή τη στιγμή τα παιδιά.

Και φυσικά βλέπουμε και επεί
γοντα περιστατικά. Παράλλη
λα, τα Παίδων περιμένουν όπου 
να ’ναι και τα κύματα της γρίπης. 
Πού θα πάνε όλα αυτά τα παι
διά; Θα “πνίΞουν” τα άλλα δύο 
Παίδων. Μόνο το Σαββατοκύ
ριακο φιλοΞενούσαμε εννέα 
παιδιά στις απλές κλίνες κορω- 
νοϊού», τονίζει ο κ. Παπαντζί- 
μας και προσθέτει: «Ποιος Ξέ
ρει τι αποτέλεσμα θα δώσει το 
άνοιγμα των σχολείων; Τρέχου
με ήδη τέσσερις εμβολιαστικές 
γραμμές. Την προπερασμένη

Παρασκευή μόνο εμβολιάσαμε 
370 παιδιά. Δεν αρνηθήκαμε να 
κάνουμε εμβολιασμούς. As τους 
αυΞήσουν κι άλλο. Τις καθημε
ρινές εφημερίες να μην σταμα
τήσουν. Μάλιστα, εδώ και ένα 
οκτάμηνο υποστηρίζουμε με 
προσωπικό και το εμβολιαστι- 
κό κέντρο του “Σισμανόγλει- 
ου”. Και όλα αυτά ενώ πλησιά
ζουμε σχεδόν το 50% μείωσης 
του προσωπικού μας λόγω ανα
στολών εργασίας, αδειών εγκυ
μοσύνης, συνταΞιοδοτήσεων και 
φυσικά λόγω νόσησης με κορω- 
νοϊό. Αυτό που συμβαίνει στην 
πράΞη είναι ότι παίρνουν ένα τρι
τοβάθμιο έτοιμο νοσοκομείο το 
οποίο δουλεύει στην εντέλεια 
και το κάνουν εμβολιαστικό κέ
ντρο. Αν όλο το υγειονομικό 
προσωπικό του νοσοκομείου ρι
χτεί στη μάχη του εμβολιασμού 
πώς ακριβώς θα λειτουργήσουν 
οι κλινικές μας; Χωρίς προσω
πικό; Τελικά, μας υποβαθμίζουν 
στον ρόλο ενός παλιού ΙΚΑ. Γι- 
ατί δεν επιστρατεύουν Κέντρα 
Υγείας; Γιατί δεν μπαίνουν με 
σωστό τρόπο στον χορό και οι 
ιδιώτες γιατροί;».

ΕΙΝΑΠ
Την ίδια ώρα το ΔΣ της 

Ένωσης Νοσοκομείων Αθηνών 
-Πειραιώς (ΕΙΝΑΠ), με επιστο
λή του προς το υπουργείο Υγεί
ας, καταγγέλλει την αιφνιδιαστι
κή απόφαση του υπουργείου να 
μετατρέψει το «Παίδων Πεντέ
λης» σε εμβολιαστικό κέντρο, 
ζητώντας να μην υλοποιηθεί αυ
τή η απόφαση και ναπαραμείνει 
το νοσοκομείο ενταγμένο κανο
νικά στο πρόγραμμα εφημεριών.

Παράλληλα, ζητεί την άμε
ση ενίσχυση του νοσοκομείου 
σε ιατρικό και νοσηλευτικό προ
σωπικό.

Όπως υποστηρίζει, «δεν γί
νεται ένα από τρία αμιγώς παιδι
ατρικά νοσοκομεία της Αττικής 
να μετατραπεί σε εμβολιαστικό 
κέντρο για παιδιά, αναστέλλο
ντας τις εφημερίες του από την 
ημέρα ανοίγματος ιων σχολείων 
και χωρίς ενημέρωση του προ
σωπικού», σημειώνει.

Εκτός από την ανοιχτή αντι
παράθεση με τους υγειονομι
κούς του «Παίδων Πεντέλης» 
που κατέβηκαν σε απεργία, η 
οποία κρίθηκε παράνομη από το 
πρωτοδικείο Αθηνών, ήρθε μια 
ανάρτηση του ΑλέΞη Τσίπρα στα 
social media να ανάψει κι άλλες 
φωτιές.

Ο αρχηγός της αΞιωματικής 
αντιπολίτευσης νοσούσε με κο- 
ρωνοϊό και την πέμπτη ημέρα 
έκανε τεστ που βγήκε θετικό και 
δημοσιοποίησε το αποτέλεσμα 
ασκώντας σκληρή κριτική για 
την πενθήμερη διάρκεια της κα
ραντίνας. Η απάντηση της κυ
βέρνησης ήταν ότι η πενθήμε
ρη καραντίνα είναι σύσταση 
του ECDC και προτού ένα θετι
κό άτομο επιστρέφει στις δρα- 
στηριότητές του πρέπει να έχει 
αρνητικό rapid test και να μην 
έχει συμπτώματα. Την πενθή
μερη καραντίνα υιοθέτησε και 
η Μ. Βρετανία, με επιστροφή 
στην εργασία με διπλό αρνητι
κό rapid test και η Γαλλία με μο
νό αρνητικό rapid και η Γερμα
νία με αποκλειστικά αρνητικό 
μοριακό test.

«Το νοσοκομείο “Παίδων Πεντέλης” δεν 
κλείνει. Η πρωινή του λειτουργία συνεχίζεται 
κανονικά, αλλά δεν θα κάνει τις δύο βραδινές 
εφημερίες (κάθε Δευτέρα και Πέμπτη) για 35

ημέρες»

ΜΙΝΑ ΓΚΑΓΚΑ,
αναπληρώτρια υπουργός Υγείας

«Τα παιδιατρικά νοσοκομεία περιμένουν όπου 
να ’ναι και τα κύματα της γρίπης. Πού θα πάνε 
όλα αυτά τα παιδιά; Θα “πνίξουν” τα άλλα δύο 

Παίδων...»

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΠΑΠΑΝΤΖΙΜΑΣ,
διευθυντής Παιδιατρικής Κλινικής στο νοσοκομείο «Παίδων Πεντέλης»
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1  Ο ιός δεν θα φύγει, θα παραμείνει μία δεκαετία
Πηγή: ΒΡΑΔΥΝΗ ΤΗΣ

ΚΥΡΙΑΚΗΣ
Σελ.: 32 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

147.67 cm² Κυκλοφορία: 2740

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο ιός δεν 
θα φύγει, 

θαπαραμείνει 
μία δεκαετία

Νέα στοιχεία για την πανδημία 
αποκάλυψε oCEO της Pfizer, Άλ- 
μπερτ Μπουρλά, λέγοντας πως 
η παραλλαγή Όμικρον άλλαξε 
τα δεδομένα, ενώ εκτίμησε ότι 
ο ιός μπορεί να κρατήσει μέχρι 
και 10 χρόνια. Ειδικότερα, στη 
διάρκεια τηλεδιάσκεψης με τον 
αναλυτή της Goldman Sachs, Chris 
Simpoutani, ο κ. Μπουρλά,εξέ- 
φρασε την πεποίθησή ότι η Όμι
κρον είναι μία πρόκληση, γιατί η 
νέα παραλλαγή εισάγει την έννοια 
της τέταρτης δόσης πριν από τον 
ετήσιο εμβολιασμό. Σύμφωνα με 
τον ίδιο: «Ο ιός δεν θα φύγει, θα 
παραμείνει ίσως για μία δεκαετία. 
Είναι ενδημικός, έχει την ικανό
τητα να δημιουργεί παραλλαγές, 
για τις οποίες, με τον έναν ή τον 
άλλο τρόπο, θα συνεχίσει να συ
νυπάρχει με την ανθρωπότητα για 
τα επόμενα χρόνια». Για να προ
σθέσει: «Τα εμβόλια και η φυσική 
ανοσία δεν διαρκούν πολύ. Το 
γνωρίζουμε αυτό με όλες τις πα
ραλλαγές μέχρι στιγμής, και πρό
κειται να το μάθουμε και με την 
Όμικρον: η ανοσολογική απόκριση 
διαρκεί μερικούς μήνες».
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1  Δικαστές αντί για ενίσχυση του ΕΣΥ
Πηγή: ΠΡΙΝ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

442.95 cm² Κυκλοφορία: 620

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΙΔΩΝ ΠΕΝΤΕΛΗΣ Αρχοντούλα Βαρβάκη | Κυριάκος Νασόπουλος

Δικαστές αντί για ενίσχυση του ΕΣΥ
► Οι κλινικάρχες και πάλι δεν δέχονται βαριά ασθενείς, χωρίς 
μοριακό αναλυτή για PCR test πολλά νοσοκομεία

Ε
ίναι εξωφρενικό να μην γίνουν οι εμβολιασμοί 
παιδιών στο “Παίδων Πεντέλης”», τόλμησε και ξε
στόμισε το βράδυ της Πέμπτης ο υπουργός Υγείας 
Θάνος Πλεύρης, αναφερόμενος στην απεργία που 
είχαν προκηρύξει οι εργαζόμενοι, μετά την απόφαση του υπουρ
γείου να κλείσει την εφημερία του νοσοκομείου και του τμήμα

τος των επειγόντων, προκειμένου να το μετατρέψει σε mega 
εμβολιαστικό κέντρο παιδιών.

Λίγο νωρίτερα, είχε φροντίσει να του κάνει την «αντεργατι- 
κή χάρη» και το Πρωτοδικείο Αθηνών, στο οποίο είχε προσφύγει 
επικαλούμενος την... προστασία της δημόσιας υγείας, κηρύσσο
ντας παράνομη την απεργία των εργαζομένων. Αφού η απεργία 
κρίθηκε παράνομη, το υπουργείο Υγείας προχώρησε σε ορθή 
επανακοινοποίηση του πλάνου εφημεριών, επαναφέροντας σε 
αυτό και το «Παίδων Πεντέλης» ως εφημερεύονγια όλο το 24ωρο 
της ΐ3ης Ιανουάριου. Την ίδια ώρα, δηλαδή, που ο υπουργός Υγεί
ας θριαμβολογούσε για τη δικαστική του νίκη κατά της απεργίας 
των εργαζομένων, το υπουργείο Υγείας υιοθετούσε το ένα και 
μοναδικό απεργιακό αίτημα.

Για να μην τρελαθούμε τελείως όμως, την προστασία της δη
μόσιας υγείας υπερασπίστηκε μονάχα η απεργιακή απόφαση

των εργαζομένων του νοσοκο
μείου, με την οποία ζητούσαν 
τα αυτονόητα: Να συνεχιστεί 
απρόσκοπτα η συμμετοχή του 
νοσοκομείου στο πρόγραμμα 
εφημεριών του Λεκανοπεδίου 
Αττικής (καθημερινές εφημερί
ες 8 π.μ.-2.30 μ.μ. και 24ωρη 
εφημερία κάθε Δευτέρα, Πέ
μπτη και δεύτερη Κυριακή του 
μήνα). Παράλληλα, τάσσονταν 
υπέρ της παράλληλης λειτουρ
γίας του εμβολιαστικού κέντρου 
αλλά «με ενδεχόμενη αύξηση 
των εμβολιαστικών γραμμών 
στο μέτρο των δυνατοτήτων 
μας». Το πρωί της Παρασκευής, 
γιατροί, νοσηλευτές και λοιπό 
προσωπικό του νοσοκομείου 
πραγματοποίησαν νέα συγκέ
ντρωση διαμαρτυρίας.

Σε σχετική ανακοίνωσή της, 
η ΟΕΝΓΕ κατήγγειλε την αγω
γή, τονίζοντας και τη σημασία 
της λειτουργίας του νοσοκομεί
ου: «Μόνο οργή προκαλεί η επί
κληση από την κυβέρνηση και 
το υπουργείο της προστασίας 
της δημόσιας υγείας. Δεν έχουν 
δικαίωμα να την επικαλούνται 
αυτοί που παίζουν στα ζάρια 
την υγεία και τη ζωή μας καθη
μερινά, που δεν διστάζουν να 
θέσουν σε κίνδυνο τη ζωή παι
διών αναστέλλοντας την 24ωρη 
εφημερία ενός νοσοκομείου που 
από τον Σεπτέμβριο έως σήμερα 
έχει εξετάσει πάνω από ιι.οοο 
παιδιά, από τα οποία 750 Covid

θετικά, και έχει νοσηλεύσει 
μόνο στην Παιδιατρική Κλινική 
πάνω από 1.300 παιδιά».

Η προσπάθεια αναστολής 
των εφημεριών του «Παίδων 
Πεντέλης» δεν είναι παρά άλλη 
μια έκφραση του σταθερού εδώ 
και δύο χρόνια σχεδίου της κυ
βέρνησης να αντιμετωπίσει την 
πανδημία χωρίς να ενισχύσει 
το ΕΣΥ. Υπαγορεύεται από την 
ίδια αντιλαϊκή πολιτική που 
έχει αφήσει μετά από δύο ολό
κληρα χρόνια πανδημίας, σύμ
φωνα με την ΠΟΕΔΗΝ, πολ
λά δημόσια νοσοκομεία (π.χ. 
«Γ. Γεννηματάς» και «Άγιος 
Δημήτριος» Θεσσαλονίκης) χω
ρίς μοριακό αναλυτή για την 
διενέργεια PCR test, επιτρέπο
ντας στα ιδιωτικά διαγνωστικά 
κέντρα να θησαυρίζουν ακόμα 
περισσότερο. Είναι απόφα
ση της ίδιας κυβέρνησης, που 
ενώ διαφημίζει ότι προχωράει 
σε επίταξη ιδιωτικών κλινικών 
(έναντι αδράς αποζημίωσης), 
επιτρέπει στους κλινικάρχες να 
δέχονται μόνο όσους ασθενείς 
είναι έτοιμοι να πάρουν... εξι
τήριο και κανέναν με κορονοϊό. 
Και στο Κρατικό Νίκαιας, vj 
συνάνθρωποί μας να παραμέ
νουν επί ώρες σε φορεία διότι 
δεν υπήρχαν κλίνες στο νοσο
κομείο και δεν τους δέχονταν 
στον ιδιωτικό τομέα διότι είναι 
βαριά ασθενείς. Το κυβερνητι
κό έγκλημα συνεχίζεται...
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1  ΜΕΡΑ ΔΡΑΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ
Πηγή: ΠΡΙΝ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

206.73 cm² Κυκλοφορία: 620

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕΡΑ ΔΡΑΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ Κάλεσμα οργανώσεων-συλλογικοτήτων

Ξεσηκωμός και συγκέντρωση στο Σύνταγμα στις μ/ι

Ω
ς ημέρα πολύμορφης δράσης για 
τη δημόσια Υγεία έχει αναδειχθεί 
το Σάββατο 22 Ιανουάριου. Συλ- 
λογικότητες και σωματεία, κινήσεις γειτο

νιάς, κόμματα και πολιτικές οργανώσεις 
της μαχόμενης Αριστερός, μεταξύ των 
οποίων το ΝΑΡ και η νΚΑ, καλούν σε κι
νητοποίηση στην Αθήνα στο Σύνταγμα και 
στις πλατείες και στις γειτονιές όλων των 
πόλεων της χώρας, διευρύνοντας το αγω
νιστικό μέτωπο που κρατούν ζωντανό εδώ 
και ενάμισι χρόνο οι υγειονομικοί.

«Τόσο η τωρινή, όσο και όλες οι προη
γούμενες κυβερνήσεις έχουν ευθύνη για 
την διάλυση του ΕΣΥ και την κοινωνική 
κατάρρευση. Αντί μπροστά στην πανδη
μία να ενισχυθεί η δημόσια υγεία και να

παρθούν μέτρα προστασίας, η κυβέρνη
ση εξαπολύει μια αυταρχική επίθεση στα 
δημοκρατικά δικαιώματα και τις λαϊκές 
ελευθερίες. Αντιμετωπίζει την πανδημία 
με αυταρχισμό, καταστολή και απολύσεις 
ενώ βάζει διαρκώς στο στόχαστρο τον συν
δικαλισμό, τις διαδηλώσεις, το πανεπιστη
μιακό άσυλο, τα δικαιώματα των προσφύ
γων κ.α. Μετέτρεψε την ανάγκη για κα
θολικό εμβολιασμό σε εργαλείο μετάθεσης 
ευθυνών, τορπιλίζοντας και το πρόγραμμα 
εμβολιασμού», αναφέρει μεταξύ άλλων 
το κάλεσμα του Συντονισμού για τη Μέρα 
Δράσης για την Υγεία και την Αξιοπρέπεια 
του Λαού.

«Αυτή η εγκληματική πολιτική και κυ
βέρνηση, πρέπει να ηττηθεί, να ανατρα

πεί.Ήρθε η ώρα για μια λαϊκή αντεπίθεση. 
Ένα μεγάλο, παλλαϊκό αγωνιστικό μέτωπο 
που θα διεκδικήσει αλλά και θα επιβάλλει 
μια σειρά από αναγκαία αιτήματα προστα
σίας και επιβίωσης των εργαζομένων/ανέρ- 
γων και της νεολαίας», τονίζεται ακόμα.

Ως προς τις διεκδικήσεις, το κάλεσμα 
στην πανελλαδική ημέρα δράσης αναφέρει 
μεταξύ άλλων την ανάγκη για δωρεάν PCR 
test και μάσκες υψηλής προστασίας, μέτρα 
σε σχολεία και χώρους εργασίας, ενίσχυση 
των ΜΜΜ, στήριξη του ΕΣΥ, οικονομική 
στήριξη ανέργων, εργαζομένων και των 
επαγγελμάτων που πλήττονται από την 
πανδημία, άμεσα και μεγάλης κλίμακας 
μέτρα ενάντια στην ακρίβεια, την ενεργει
ακή φτώχεια κ.ά.
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1  ΠΑΙΔΩΝ ΠΕΝΤΕΛΗΣ Κυβερνητική πολιτική το δόγµα
«όποιος επιζήσει, επέζησε»

Πηγή: ΕΠΟΧΗ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1108.96
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΙΔΩΝ ΠΕΝΤΕΛΗΣ

Κυβερνητική ποήιτική το δόγμα 
«όποιος επιζήσει, επέζησε»

Π
αράταση απλά των ανεπαρκέστα
των μέτρων για μία ακόμα εβδο
μάδα αποφάσισε το υπουργείο 
Υγείας την Τετάρτη, τη στιγμή που σχε

δόν καθημερινά τα κρούσματα μένουν 
σταθερά άνω των 20.000 και οι θάνατοι 
ξεπερνούν τους 70. Παρόλ’ αυτά ο πρω
θυπουργός, Κ. Μητσοτάκης, δεν δίστασε 
να χαρακτηρίσει στην εκπομπή Ενώπιος 
Ενωπίω το πέμπτο κύμα της Όμικρον 
απλά σαν «καλοκαιρινό μπουρίνι» που 
θα περάσει.

Έτσι για την κυβέρνηση αρκεί να μην 
ακούγεται μουσική στα μαγαζιά, οι πολί
τες να φορούν διπλή μάσκα σε ΜΜΜ που 
στοιβάζονται σαν σαρδέλες, οι μαθητές 
απλά να διαπιστώνεται ότι είναι θετικοί 
κάθε Τρίτη και Πέμπτη, χωρίς καμία 
πρόληψη για να μην κολλήσουν, ε και ο 
κορονοϊός κάποια στιγμή θα φύγει - 
παρέα βέβαια με τους πιο ευάλωτους αν
θρώπους.

Κατάρρευση του ΕΣΥ

Κι ενώ σιγά-σιγά φαίνεται να υποχω
ρεί η πρόωρη πεποίθηση πως η Όμικρον 
προκαλεί πιο ήπια συμπτώματα σε 
όλους ανεξαιρέτως και οι νοσηλείες στα 
νοσοκομεία αυξάνονται ραγδαία -με αρ
κετό νοσοκομειακό προσωπικό να έχει 
νοσήσει και το σύστημα να καταρρέει- 
το υπουργείο Υγείας όχι μόνο δεν προ- 
χωράει στην απαραίτητη στήριξη του 
ΕΣΥ, αλλά ακόμα και οι επιτάξεις κλινών 
στον ιδιωτικό τομέα αποδεικνύονται 
φιάσκο. Και αυτό γιατί η εγκύκλιος του 
υπουργείου δίνει το δικαίωμα στους κλι- 
νικάρχες να επιλέγουν ποιους αρρώ
στους θα δεχθούν, αφού θεσπίζει το, γε
νικότατο και απαράδεκτο ταυτόχρονα, 
κριτήριο της «απουσίας συμπτωμάτων 
πολύ σοβαρής νόσου».

Παράλληλα, πανδαιμόνιο επικρατεί 
και με την επιστράτευση ιδιωτικών για
τρών για τα νοσοκομεία της Θεσσαλονί
κης, αφού με τον τρόπο που έκανε τη 
διαλογή το υπουργείο, έχει αφήσει ου
σιαστικά χωρίς προσωπικό τις ιδιωτικές 
κλίνες που έχει επιτάξει, αλλά και μαι
ευτήριο που εφημερεύει καθημερινά και 
δέχεται πλήθος γυναικών. Ενώ δεν έχει 
λάβει υπόψιν κανένα ηλικιακό κριτήριο, 
με αποτέλεσμα να έχει επιστρατεύσει 
ακόμα και γιατρούς άνω των 70 ετών, 
όπως καταγγέλλει ο Ιατρικός Σύλλογος 
Θεσσαλονίκης. Και όλα αυτά μόνο και 
μόνο για να μην προχωρήσει (ιδεολη- 
πτικά και εμμονικά) στις απαραίτητες 
προσλήψεις νοσοκομειακού προσωπι
κού αορίστου χρόνου, προκειμένου να 
μην μείνει μετά την πανδημία ένα καλό 
σύστημα που δεν θα μπορεί να ξεπουλή
σει.

Σαν να μην έφταναν όλες αυτές οι πα
λινωδίες, το υπουργείο Υγείας φρόντισε 
να δημιουργήσει κι άλλο πρόβλημα στο 
δημόσιο σύστημα υγείας, αφαιρώντας 
από τις εφημερίες το Παίδων Πεντέλης

για να το κάνει εμβολιαστικό κέντρο (πιο 
αναλυτικά βλ. στο πλαίσιο της Μαρίας 
Λυκούρα). Την ίδια στιγμή έρχονται στη 
δημοσιότητα ολοένα και νέες καταγγε
λίες για την κατάσταση που επικρατεί 
στις εφημερίες των νοσοκομείων, με το 
Αττικό, για παράδειγμα, την Τρίτη να 
είχε γεμίσει ράντζα με ασθενείς COVID 
και στην Κρήτη τα μεγάλα νοσοκομεία 
να έχουν φτάσει σε πληρότητα κλινών 
και ΜΕΘ στο 90%.

Έκθετη η κυβέρνηση 
για τα μοριακά τεστ

Οι κυβερνητικές αυτές επιλογές έχουν 
προκαλέσει, προφανώς, σφοδρότατες 
αντιδράσεις τόσο από την αξιωματική 
και ήσσονα αντιπολίτευση, όσο και από 
τους υγειονομικούς. Συγκεκριμένα την 
Πέμπτη το πρωί, που ορίστηκε ως μέρα 
δράσης, τα Σωματεία Εργαζομένων Νο
σοκομείων πραγματοποίησαν διαμαρτυ
ρία μπροστά από τις πύλες, ζητώντας τη 
λήψη άμεσων μέτρων ενίσχυσης.

Κριτική δε προς τη διαχείριση της παν
δημίας έχουν αρχίσει να ασκούν ακόμα 
και βουλευτές της ίδιας της ΝΔ, όπως ο 
Δ. Καιρίδης για τη δυνατότητα επιλογής 
ασθενών και ο Α. Κουτσούμπας για την 
ανάγκη συνταγογράφησης των μοριακών 
τεστ. Για το ζήτημα αυτό σημειώνεται 
πως η κυβέρνηση εκτίθεται συνεχώς,

αφού η επιτυχία των δημάρχων Χαλαν
δρίου, Νεάπολης - Συκεών και Μοσχά
του - Ταύρου να εξασφαλίσουν μετά από 
διαπραγματεύσεις με εταιρείες μοριακά 
τεστ με κόστος 25 ευρώ λιανική τιμή, κα
ταδεικνύει πως κεντρικά για το θέμα δεν 
έχει γίνει καμία προσπάθεια τόσο καιρό, 
αφήνοντας τον κόσμο στην τύχη του.

Δεκάδες χιλιάδες 
τα κρούσματα στα σχολεία

Η ίδια λογική, δηλαδή, που ακολου
θείται εν γένει από την κυβέρνηση στη 
διαχείριση της πανδημίας, όπως διαπι
στώθηκε και από το άνοιγμα των σχο
λείων αυτή την εβδομάδα. Η εμμονή της 
υπουργού Παιδείας, Ν. Κεραμέως, να 
λειτουργήσουν τα σχολεία χωρίς κανένα 
μέτρο πρόληψης, είχε ως αποτέλεσμα τη 
νόσηση χιλιάδων μαθητών. Για την ακρί
βεια την Τρίτη βρέθηκαν θετικοί με σελφ 
τεστ 10.000 μαθητές, που την προηγού
μενη ημέρα (προφανώς θετικοί και τότε) 
ήταν στο σχολείο σε τάξεις με 25 και πα
ραπάνω παιδιά επί ώρες. Την Πέμπτη το 
βράδυ βρέθηκαν άλλα 6.364 μαθητές θε
τικοί.

Την επόμενη εβδομάδα ούτε να φαν
ταστούμε πού θα έχουν φτάσει, αφού 
μετά και από αυτά τα αποτελέσματα, ως 
γνωστόν, ούτε οι τάξεις κλείνουν, ούτε 
σε προληπτική καραντίνα μπαίνουν οι 
επαφές των κρουσμάτων. Παρά μόνο, 
σύμφωνα με τις οδηγίες του υπουργείου, 
οι εκπαιδευτικοί που έχουν χριστεί, 
αναγκαστικά, υπεύθυνοι διαχείρισης 
COVID, θα πρέπει να βρουν τις επαφές 
του κάθε κρούσματος στο σχολείο, να τις 
ενημερώσουν και αυτές μετά από πέντε 
μέρες να κάνουν εκ νέου τεστ για να 
δουν αν έχουν κολλήσει. Μέχρι τότε πρέ
πει να πηγαίνουν κανονικά στο σχολείο 
και να μεταδίδουν τον ιό. Οι εκπαιδευτι
κοί υπεύθυνοι COVID σημειώνεται πως 
προκειμένου να εκτελέσουν τις έξτρα 
αρμοδιότητές τους, εργάζονται και 
εκτός ωραρίου, ενώ όταν κάποιος μαθη
τής εμφανίσει συμπτώματα εν ώρα μα
θημάτων, θα πρέπει να αφήνουν τη δι

δασκαλία τους, ώστε να τον απομονώ
σουν και να φροντίσουν για την εξέτασή 
του. Προφανώς και πάλι ούτε λόγος από 
την κυβέρνηση για πρόσληψη υγειονομι
κών για τα σχολεία, που θα έκαναν αυτή 
τη δουλειά.

Προληπτική καραντίνα δεν προβλέπε- 
ται ούτε και για την οικογένεια των 
ασθενών, με τους γονείς να υποχρεούν- 
ται να πάνε στις δουλειές τους και τα 
αδέρφια τους στο σχολείο μέχρι να 
βγουν κι αυτοί θετικοί σε κάποιο τεστ, 
που θα πρέπει να το πληρώσουν μόνοι 
τους. Ταυτόχρονα, η απουσία, ακόμα, θέ
σπισης άδειας ειδικού σκοπού για τους 
γονείς των παιδιών-κρουσμάτων σημαί
νει την περαιτέρω διασπορά του ιού, 
αλλά και ότι οι γονείς των μικρών παι
διών που νοσούν, δεν δικαιούνται άδεια 
μετ’ αποδοχών για όσες μέρες χρειαστεί, 
προκειμένου να τα προσέξουν.

Φουντώνουν οι κινητοποιήσεις

Η απάντηση της κυβέρνησης στα πολ
λαπλά αυτά προβλήματα ήταν, δια στό
ματος του υπουργού Υγείας Θ. Πλεύρη, 
ότι ευτυχώς άνοιξαν τα σχολεία και βρέ
θηκαν τα κρούσματα, φθάνοντας σε νέα 
επίπεδα θράσους και αλαζονείας.

Άμεσα, όμως, δίνεται και η απάντηση 
από την κοινωνία, αφού εκατοντάδες 
σχολεία ανά την Ελλάδα έχουν προχω
ρήσει σε κατάληψη, απαιτώντας τη 
λήψη απαραίτητων μέτρων για την προ
στασία της υγείας μαθητών και εκπαι
δευτικών. Συγκεκριμένα, η Συντονιστική 
Επιτροπή Μαθητών Αθήνας ζητά την 
πρόσληψη εκπαιδευτικών, ώστε να είναι 
δυνατή η αραίωση των τάξεων, τη διε
νέργεια συχνών και δωρεάν ράπιντ τεστ 
στα σχολεία, τη χορήγηση δωρεάν μα
σκών, την προληπτική καραντίνα χωρίς 
απουσίες και την ενίσχυση της καθαριό
τητας/απολύμανσης των σχολείων. Την 
Τρίτη, μαθητές/φοιτητές, εκπαιδευτικοί 
και γονείς προχώρησαν σε διαμαρτυρία 
μπροστά από το υπουργείο Υγείας και 
την Παρασκευή έξω από το υπουργείο 
Παιδείας.

Ενώ το Σάββατο, 22 Ιανουάριου, έχει 
κηρυχθεί ως «Μέρα Δράσης για την 
Υγεία και την Αξιοπρέπεια», καλώντας 
σε διαμαρτυρία στο Σύνταγμα και στις 
μεγάλες πλατείες όλης της χώρας, προ
κειμένου η κυβέρνηση, μεταξύ άλλων, να 
αναγκαστεί να λάβει μέτρα ενίσχυσης 
του ΕΣΥ, να συνταγογραφήσει τη διενέρ
γεια μοριακών τεστ, να αυξήσει τα δρο
μολόγια των ΜΜΜ και να θεσπίσει μέτρα 
προστασίας της υγείας σε σχολεία και 
δουλειές.

Τζέλα Αλιπράντη

Mega ακρωτηριασμός της παιδιατρικής περίθαλψης
&ο υπουργείο 
Υγείας στις 7 
Ιανουάριου 

ανακοίνωσε την 
αναστολή των 
24ωρων εφημεριών 
του Νοσοκομείου 
Παίδων Πεντέλης, 
με στόχο τη μετα

τροπή του σε mega εμβολιαστικό κέντρο παιδιών. Η απόφα
ση αυτή αιφνιδίασε, δεδομένου ότι αφορά ένα από τα τέσσε
ρα -μόνο- δημόσια παιδιατρικά νοσοκομεία της χώρας που 
εξυπηρετεί μεγάλο αριθμό παιδιών όχι μόνο από την Αττική, 
αλλά και από γειτονικούς νομούς. Ένα νοσοκομείο που από 
τον Σεπτέμβριο έως σήμερα έχει εξετάσει πάνω από 11.000 παι
διά, από τα οποία 750 COVID θετικά, και έχει νοσηλεύσει μόνο 
στην Παιδιατρική Κλινική πάνω από 1.300 παιδιά, σύμφωνα 
με στοιχεία της Ομοσπονδίας Ενώσεων Νοσοκομειακών Για
τρών Ελλάδος (ΟΕΝΓΕ). Η κυβέρνηση τους ΝΔ δείχνει ότι δεν 
διστάζει να προχωρήσει σε «ακρωτηριασμό» τους δημόσιας 
παιδιατρικής περίθαλψης, τη στιγμή μάλιστα που η πανδη
μία είναι σε έξαρση και η πίεση των νοσοκομείων τους εφη
μερίες είναι αφόρητη. Τους, η ανάθεση του εμβολιασμού των 
παιδιών στα νοσοκομεία και όχι σε δομές τους Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας αποτελεί πρωτοφανή πρακτική διεθνώς, δε
δομένου ότι ενισχύει τη δυσπιστία των πολιτών για την 
ασφάλεια των εμβολίων. Γιατροί και μέλη του νοσηλευτικού 
προσωπικού του Παίδων Πεντέλης, αντιδρώντας στη διαλυ- 
τική για το νοσοκομείο απόφαση, προχώρησαν σε απεργία την 
Πέμπτη 13 Ιανουάριου. Στα αιτήματά τους η απρόσκοπτη συμ

μετοχή του νοσοκομείου στο πρόγραμμα εφημεριών του Λε
κανοπεδίου Αττικής και η λειτουργία του εμβολιαστικού 
κέντρου, με ενδεχόμενη αύξηση των εμβολιαστικών γραμμών 
στο μέτρο των δυνατοτήτων.

Η αυταρχική απάντηση του υπουργού Υγείας ήταν η άμεση 
κατάθεση αγωγής για να κριθεί παράνομη και καταχρηστική η 
απεργία. «Με την υπ. Αριθμ. 33/2022 απόφαση του Πρωτοδι
κείου Αθηνών κηρύχθηκε παράνομη η απεργία εργαζομένων 
στο Παίδων Πεντέλης. Οι εμβολιασμοί των παιδιών τους και 
η λειτουργία τους δομής συνεχίζεται κανονικά», ανακοίνωσε 
ο Θ. Πλεύρης.

Σφοδρές ήταν οι αντιδράσεις τόσο των εργαζομένων, όσο 
και των συνδικαλιστικών φορέων που προανήγγειλαν συνέ
χιση των κινητοποιήσεων και συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο 
υπουργείο Υγείας. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων 
στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ) ανέφερε ότι είναι «ντρο
πή, απαράδεκτο, αντιδημοκρατικό ο υπουργός Υγείας να προ
σφεύγει στη Δικαιοσύνη να βγάλει παράνομη και καταχρηστική 
την απεργιακή κινητοποίηση». Η ΟΕΝΓΕ τόνισε σε ανακοίνωσή 
τους ότι: «Η επίδειξη πυγμής από την κυβέρνηση δείχνει ότι 
τους φοβούνται. Στον αυταρχισμό τους κυβέρνησης απαντά
με με δυνάμωμα των αγώνων τους». Ο τομεάρχης Υγείας τους 
ΚΟ του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Ανδρέας Ξανθός, αντιδρώντας στην 
ενέργεια του υπουργού έκανε λόγο για «πολιτική «σιδηράς πυγ
μής» εναντίον των γιατρών του Παίδων Πεντέλης» και για 
«πρωτοφανή αντιδημοκρατικό και αυταρχικό κατήφορο που 
προκαλεί και προσβάλλει τους ανθρώπους του ΕΣΥ και όλη 
την κοινωνία».

Μαρία Λυκούρα


	14/01/2022
	 Διαλογή περιστατικών στον ιδιωτικό τομέα
	 Ζητούν ενίσχυση του ΕΣΥ
	 Παράνομη η απεργία στο Παίδων Πεντέλης - αντιδράσεις από την αντιπολίτευση
	 Ο ιδιωτικός τομέας προστατεύεται και δέχεται ελάχιστα περιστατικά, λέει η ΠΟΕΔΗΝ

	15/01/2022
	 Πιο γρήγορη αποκλιμάκωση του 4ου κύματος βλέπουν οι ειδικοί
	 Π.Ο.Υ. Συστήνει δύο νέα φάρμακα
	 Αποψιλώνονται τρία Κέντρα Υγείας για να «βγαίνουν» οι εφημερίες στο ΓΝ Αίγιου
	 «ΝΕΟ ΕΣΥ» - «Λαγός» της αντιδραστικής αναδιάρθρωσης μια μελέτη του δήμου Κοζάνης
	 Σε θέση μάχης για την προστασία της υγείας του λαού από την πανδημία
	 ΕΤΟΙΜΑΖΟΝΤΑΙ ΕΠΕΜΒΑΣΕΙΣ ΣΤΑ ΜΕΓΑΛΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
	 Παίδων Πεντέλης: Συγκέντρωση των υγειονομικών υπέρ των εφημεριών
	 Καρφιά από Καπραβέλο σε Μητσοτάκη για το ΕΣΥ!
	 «Στοπ» στον υποχρεωτικό εμβολιασμό στις ΗΠΑ
	 Ερχονται προσλήψεις 4.000 μόνιμων νοσηλευτών
	 Μονοκλωνικά τέλος, πού θα δίδονται τα αντιιικά χάπια
	 Θρήνος! «Έσβησε» 14χρονος από κορωνοϊό
	 “Συνολική αναδιοργάνωση στο Σύστημα και τη χωροταξία των δομών υγείας”
	 Αναβάθμιση 80 νοσοκομείων

	16/01/2022
	 Στα…χαρακώματα για το «Παίδων Πεντέλης»
	 Ο ιός δεν θα φύγει, θα παραμείνει μία δεκαετία
	 Δικαστές αντί για ενίσχυση του ΕΣΥ
	 ΜΕΡΑ ΔΡΑΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ
	 ΠΑΙΔΩΝ ΠΕΝΤΕΛΗΣ Κυβερνητική πολιτική το δόγµα «όποιος επιζήσει, επέζησε»


